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Krajevnim skupnostim materialno osnovo za delo 
»Težaven gospodarski položaj zaostruje tudi družbenopolitične od

nose in delovanje socialistične zveze je v takih razmerah težavnejše kot 
sicer. Izhod iz težav je v uspešnem delovanju samoupravnega sistema v 
celoti. SZDL mora organizirati delovne ljudi in utrjevati njihovo zavest, 
da je njihova pravica in dolžnost reševati svoje lastne probleme v kra
jevni skupnosti in v občini. Mesto delovanja, organiziranja in dogovarja
nja pa je v socialistični zvezi oziroma v njenih frontnih delih,« je v uvodni 
razpravi na programski seji občinske konference SZDL, ki je bila 19. de
cembra poudaril dosedanji predsednik Tomaž Grom. 

Na seji so delegati z a novega velike, da ogrožajo nadaljno prirejo 

Herman Bole 

Združeni za srečno 
Ko stopamo iz starega v novo leto nam ta prehod vedno pred

stavlja enega od mejnikov, da ocenjujemo opravljeno delo in se 
polni optimizma z najboljšimi željami ozremo v prihodnost. Ni 
nam treba pisati o tem, kaj vse smo dosegli v občini v iztekajočem 
se letu, o čem vse je bilo govora na različnih sestankih v krajevnih 
skupnostih, delovnih organizacijah, v občinskih družbenopoli
tičnih in samoupravnih organih. Kar počez je težko reči, da je bilo 
vse dobro kot tudi, da je bilo vse slabo! 

In česa bi si zaželeli za prihodnje leto? 
To vprašanje smo zastavili tudi predsedniku Občinske skupščine 

Andreju Vidoviču in predsedniku izvršnega sveta Herman' - Boletu. 
Andrej Vidovič: Uresničiti moramo že dogovorjene stvari. V delo 

skupščine moramo vključiti še širši krog ljudi in tako uresničiti dogovor, 
da bomo vsa ključna vprašanja obravnavali skupaj z vodstvi organiza
cij združenega dela in krajevnih skupnosti. Očitki, da je marsikaj že v 
naprej odločeno so občutni in često kar upravičeni. Izhod iz tega vidim 
v tem, da vsi odgovorni dejavniki, tako v K S kot v delovnih kolektivih 
začno pogljobljeno razpravljati o vseh vprašanjih o katerih potem od
loča skupščina. Res pa je, da bomo morali občanom še več povedati 
do kakšnih odločitev prihaja v skupščinskih klopeh in to je pomembna 
naloga tudi občinskega časopisa. Doseči moramo, da bo tudi vse tisto, 
za kar se občani odločijo tudi uresničeno, Nenazadnje pa doseči in ra
zviti občutek soodgovornosti vseh v združenem delu in v krajevnih 
skupnostih z a urejanje naših skupnih zadev, saj je še prevečkrat ob
čutno, da je »občina« tista institucija,.ki mora vse urediti. Želimo, da bi 
naše gospodarstvo še bolj soodgovorno sodelovalo pri reševanju 
»naših skupnih« razvojnih programov. Le tako bomo združeno še 
uspešnejši in zadovoljnejši. Uspešni bomo, če bomo v občini dobro 
delali vsi njeni »sestavni deli«. 

Herman Bole: Pred pomembnimi odločitvami smo. V novem letu se 
moramo odločiti z a razvoj občine do konca tega stoletja. To ni lahka 
odločitev, zato se bomo morali vsi občani resno lotiti naših razvojnih 
programov. Mislim, da si moramo jasno »naslikati« našo prihodnost, 
saj je od tega odvisno kaj in kako bomo v občini delali v prihodnjih petih 
letih, in tudi v letu 1985. Nedvomno lahko z dokajšnjo mero zavzetosti 
vseh odgovornih dosežemo, da gospodarsko še okrepimo našo obči
no, da izboljšamo kvalifikacijsko strukturo zaposlenih, da zagotovimo 
vsem občanom pitno in tehnološko vodo, da se pobrigamo za ureje-
nejše okolje in nenazadnje, da se temeljito pogovorimo z Ljubljano, 
K , e r )e zaposlenih precej naših občanov, da kakšen dinar »priteče« tudi 
1 >azaj v naše krajevne skupnosti, saj je ustvarjeni dohodek delavca tudi 
w za pokrivanje potreb v kraju bivanja in ne samo na delovnem mestu. 
Se bi lahko naštevali ampak, če to rešimo bomo že veliko napravili. 

Vsem občanom pa želita, da se jim intimne želje združijo v en sam 
^ R E C N O , ki naj pripelje tako do sreče vsakemu posamezniku kot ce-
otni družbi. In ne pozabimo, vse kar nas druži (in tudi razdvaja) je delo 
'Judi, krajanov in občanov! 

predsednika Občinske konference 
S Z D L izvolili Jožeta Perparja. Novi 
člani predsedstva pa so odslej tudi 
Ciril Podbregar, Rado Ogrin in Janez 
Čerin. 

V razpravi, ko so govorili o nadalj
njem razvoju je bilo poudarjeno, da 
pogrešamo konkretne razvojne pro
grame, tako v mnogih delovnih or
ganizacijah kot tudi v občini, ker ni
mamo za to primerne organizirano
sti. Pritegniti bo treba strokovne 

živine. 
Stanovanjska problematika je 

vedno težja, je poudaril delegat sta
novanjske skupnosti. Zmanjšana 
gradnja stanovanj in skok cen sta 
zaostrila to vprašanje. Mladi imajo 
slabe možnosti, da rešijo stanovanj
sko vprašanje. Dosedanje zaostaja
nje se bo kot problem vsakoletno po-
večačo, če ne bomo pospešili gradnje, 
rešili kreditiranja in. namensko var
čevanje. Ekonomskim najemninam 

Na letni programski seji 
OK SZDL so delegati za no
vega predsednika izvolili 
Jožeta Perparja. Rojen je 
1933. leta, po poklicu je di
plomirani pravnik in oprav
lja naloge indicidualnega 
poslovodnega organa v 
Notranjskem zdravstve
nem domu. Od 1983. leta je 
član predsedstva OK SZDL, 
v obdobju od 1979 do 1983. 
leta je bil sekretar OK ZKS 
Vrhnika. Funkcijo bo 
opravljal neprofesionalno. 

kadre, ki jih sicer v občini tudi ne 
manjka, vendar delajo izven nje. Do
sedanji razvoj nam namreč ne zago
tavlja perspektivne zaposlitve mla
dih delavcev znotraj občine. Trend je 
še vedno v povečanem odlivu delav
cev, s tem pa seveda ne jačamo 
ekonomskega potenciala občine in 
ostajamo v dobršnem delu spalno 
naselje. Baza za razvoj so obstoječe 
gospodarske dejavnosti in potenciali 
pri katerih pa moramo v nadaljnjem 
razvoju slediti cilje: zmanjševati po
rabo surovin in energije, povečati pa 
uporabo lastnega znanja in višjo 
stopnjo obdelave. 

V kmetijstvu je brez dvoma na
pravljen določen napredek, posebno 
pri pridelavi hrane. Živinoreja, ki 
ima na Vrhniki tradicijo, ima posebno 
lepe rezultate. Načrti za ravninske 
dele zemljišča so obetajoči. Problem 
pa je v neskladju cen, ki so že tako 

Krvodajalcev iz leta v leto več 
raniu i, 0 s o d a n i e izkušnje in doseženi rezultati pri organizi
rano« V O d a ' a l s , v a n a V r n n i k i kažejo vedno večjo zainteresi

ra i! l z k a z o v a n i a solidarnosti na tem področju. 
zv a u K r v°dajalsko akcijo, ki je bila 14. decembra 1984 se je od-
Od Oh- Pr°stovoljnih krvodajalcev. Trud vseh organizatorjev 
n i 2 a ( ? c ' n s k e 9 a odbora Rdečega križa, aktivistov, krajevnih orga
ni bj| 1 R K ; ° ° S Vrhnika, do organizatorjev v združenem delu res 
Ć 6 9a k ™ a n P o s e b n o s e moramo zahvaliti mladim članom Rde-
i60d t a v s e h o s r , o v n i n S o 1 . z a sodelovanje pa tudi ZKO, ki nam 
topi, Qh P ' / a d v o r a n o ter osebju Mlečne restavracije za pripravljen 
potr- . r°k, kavo in čaj. Največja zahvala za vso požrtvovalnost, 

^žljivost ter izkazano dobro voljo pa gre vsekakor krvodajal

cem, katerih število je iz leta v leto večje: v preteklih letih je bilo 
okrog 150 odvzemov letno, v letu 1983 že 584, letos pa kar 988. 

Žal pa se tudi tokrat nismo mogli izogniti neprijetnemu čakanju 
pred samim odvzemom, vendar pa so nam na Transfuzijski po
staji v Ljubljani za v bodoče zagotovili ojačano ekipo. 

Vemo, da so še stvari, na katere bomo morali biti v prihodnje 
bolj pozorni, saj se na napakah učimo tudi mi. 2 izmenjavanjem 
izkušenj, prizadevnim delom, predvsem pa z dobro voljo vseh, pa 
bomo kos tudi tem težavam. 

OBČINSKA ORGANIZACIJA RDEČEGA KRIŽA VRHNIKA 
ŽELI SREČNO 1985 V ŽELJI, DA BI SE ŠE NAPREJ SREČE
VALI NA KRVODAJALSKIH AKCIJAH. 

pa bi se morali kljub težavam vse bolj 
približevati, sicer nam bo propadel 
že obstoječi stanovanjski fond. Na 
področju samouprave pa je še vedno 
čutiti nezainteresiranost s tanoval - . 

( cev, za samoupravno organiziranje. 
Zaradi zaščite zemlje in ob ekono
mični gradnji stanovanj pa bi morali 
bolj izkoriščati prazne prostore zno
traj naselij, predvsem na Vrhniki in 
nekatere rezervate, ki trajajo že nad 
30 let opustiti. 

Še posebej so delegati izpostavili, 
da smo problemu mladih v S Z D L 
namenili premalo pozornosti, pa ne v 
smislu nadzora nad njihovim delo
vanjem, kpt delom fronte, temveč v 
iskanju možnosti vključevanja mla
dih v družbene tokove in razreševa
nju problemov. Izobraževanje, šti
pendiranje, zaposlovanje, družbena 
in društvena dejavnost so osnovni 
problemi, za razreševanje teh pa je 
odgovornost vseh organiziranih 
družbenih sil. 

Še posebej pa so se zavzel i , da 
delo krajevnih konferenc in delo sa
mouprave v krajevnih skupnostih še 
okrepijo. Ob tern pa se zavedajo, da 
bo za delo krajevnih skupnosti zago
toviti tudi materialno osnovo, zato so 
si za prednostno nalogo zadali, da 
okrepijo sodelovanje z Ljubljano, 
kjer je zaposlenih največ naših de
lavcev in skupaj s sosednjimi obči
nami sistemsko rešijo financiranje 
krajevnih skupnosti. 

J 

J 
Svečanosti ob dnevu 

naše armije 
Ob dnevu JLA sta bili v naših vojašnicah svečanosti, ki so 
se je poleg pripadnikov oboroženih sil udeležili tudi pred
stavniki občin Vrhnika, Sežana in KS Dekani ter mladinci in 
pionirji. Ob tel priliki so najboljši posamezniki in enote pre
jeli nagrade in priznanja. 

tam 

Srečno 
in uspešno 
novo leto 
vam želijo 

Družbenopolitične 
organizacije 
Skupščina občine 
Izvršni svet 
Zveza rezervnih vojaških 
starešin 
Samoupravne interesne 
skupnosti 
Naš časopis 

Namesto novoletne 
voščilnice 

Ob koncu leta običajno delamo vseh vrst obračune, bilance in se 
zaklinjamo, da bo sprvim januarjem dosti bolje in vse drugače. Vse 
preradi pozabljamo, da bo dosti bolje in drugače le, če se bomo v prvi 
vrsti spremenili mi, če bomo spremenili odnos do dela, odnos do 
predmetov in nenazadnje do soljudi. 

Kolikokrat v letu —po vseh zvenečih obljubah —pozabite, kaj ste 
komu obljubili? Se zavedate, da ste vi prvi, ki lahko svoje delo opravi 
bolje? Da bodo številke v vseh kvartalih leta na družbenem in gospo
darskem področju tudi odraz vaše prizadevnosti? Da na videz nepo
membni svinčniki, listi papirja in selotejpi, kijih resda že precej manj, 
pa vendar še, nosite domov svojim malčkom, pripomorejo k rdečim 
številkam vaše delovne organizacije in da vaša vsaka odvečna kava 
med delovnim časom ni korak k boljši produktivnosti?! 

Vsak zase mi bo ob prebiranju tega paberkovanja pritrdil, toda na
glas in v življenju bo le malokdo kaj spremenil. Hej! Premislite! Saj je 
skoraj že novo leto, za katerega imate že toliko reči na spisku, dodajte 
vendar še kakšno iz tehle vrstic! 

Ste tudi vi med občani Vrhnike, ki kar naprej negodujejo, da pre
skrba z vodo ni urejena, ki opominjajo in napadajo vse forume in 
družbeno politične organizacije kličejo na odgovornost? Pa ste zlezli 
najprej vase? Mar ste res čisto in brezmadežno bitje, kot je lahko le le
sketajoči se pomladanski sončni žarek? 

Laž ima kratke noge in... odidite brez nje v 1985! 
Poprimite za de'o, prisluhnite apelom in prijaznim vabilom za de

lovne akcije, ki jih bo v prihodnje še več, če nočemo v svoji družbi še 
več težav, ki rojevajo kronične nergače. 

Krajani Bevk, nikar ne obupujte zaradi enega samega športnega 
igrišča. Zares je zastavljen v vaših planih, toda položite si ga še v vaša 
srca. Prestavili so ga z neprimernega zemljišča v neprimerno okolje in 
tako je do danes to le vaša imaginarna predstava. Pogajajte se na
prej, zgledujte se po sosedn/ih krajevnih skupnostih in v novem letu 
boste zagotovo uspeli! 

Uspeli vsaj tako, kot so krajani Dragomerja, ki so iz svojega spal
nega naselja naredili pravo malo brigado pridnih, udarniških rok, ki so 
s pomočjo samoprispevka asfaltirale ceste, javno razsvetljavo, 
športno igrišče za odraščajočo mularijo in še kaj. Zares je bilo njihovo 
lansko leto uspešno in upamo, da bo takšno tudi 1985. leto! 

Se boste nasmehnili, če omenim še krajevno skupnost Vrhnika, kije 
po dolgih letih negodovanja in le po nekaj letih trdega dela dobila 
novo pokopališče? Žal, tudi tega ne smemo pozabiti in zamolčati, pa 
naj bo tole še tako »posebna« novoletna voščilnica. 

Člani gasilskega društva iz Borovnice se bodo v novem domu, kije 
že pred streho, lahko pripravljali, da bo rdeči petelin čimmanjkrat 
povzročal težave. Želim jim, da bi se dobro izurili in čimmanjkrat inter
venirali. 

"Kultura je kot kruh naroda,« je trdil že Ivan Cahkar. Dosežki na tem 
področju so spodbudni, vendar ne smejo zamreti. Pevski zbori, fol
klorne skupine, razni umetniki iz vseh krajevnih skupnosti naše občine 
so v zadnjem času precej truda vlagali v delo in se zato uspešno 
predstavljajo javnosti. 

Žal mije za vsakogar, ki sem ga izpustila. Toda namen tele pisarije 
je bil drugačen. Takšen, da bi vas vzpodbudila k izpolnjevanju vaših 
obljub v novem letu, h koristni in zabavni izrabi prostega časa, k majč
keni kolektivni pomoči in posluhu do naših najbližjih. In nenazadnje, 
ne zahtevajte vendar od vaših otrok, da prehitro odrastejo, zgledujte 
se kdaj po njih in obdržite mladost, bodite kdaj otročji ali pa vsaj 
sproščeni in prisrčni, tako, kot to znajo le naši najmlajši! Pa srečno! 

M. H. 

Obrtniki iz naše občine so si na Stari cesti zgradili lep dom 
in s i z nj im zagotovil i še boljše možnosti za delovanje svo
jega združenja. 
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V SZDL prisluhniti vsaki misli 
Vsakoletna ocena dela Občinske konference SZDL je postala 

že praksa. Čas to zahteva in mogoče je enkrat letno še premalo, 
če želimo, da se socialistična zveza in vsi njeni frontni deli hitro 
prilagajajo razmeram političnega življenja in razvoja občine. 
Vsebino dela črpa iz resničnega življenja, iz vsakdanjega življe
nja delavca — občana in njegove dejavnosti. Interes posamez
nikov in družbenih skupin mora skozi razpravo in usklajevanje v 
SZDL postati družbeni interes. 

O delu socialistične zveze smo ob letni programsko volilni seji 
govorili s sekretarjem Občinske konference Marjanom Siguli-
nom. 

— Kako lahko na kratko 
ocenite delo socialistične 
zveze v tem letu? 

Občinska konferenca SZDL in 
njeni organi so v tem letu delovali 
na podlagi programskih usmeri
tev za delo OK SZDL in njenih 
organov, sprejetih na program
sko volilni seji decembra 1983. 

Svoje naloge smo načrtovali v 
povezavi s sprejetimi cilji in na
logami vseh frontnih delov in do
govorov v okviru delegatske 
skupščine. Zato so se tudi izvaja
le samostojno, ali usklajeno, z 
vsemi v posameznih frontnih 
delih. 

Za letošnje obdobje je zna
čilna predvsem široka akcija 
vseh frontnih delov za uresniče
vanja dolgoročnega programa 
ekonomske stabilizacije, kon
kretnih ukrepov ekonomske poli
tike m nalog pri načrtovanju na
šega srednjeročnega in dolgo-
rocnega razvoja. Ni bilo eno
stavno v tako zapletenih razme
rah opredeliti tiste prednostne 
naloge, ki bodo zagotavljale ure
sničitev strateških ciljev naše 
stabilizcije. 

Socialistična zveza pa mora s 
svojim delovanjem ustvarjati po
goje za mobilizacijo čim večjega 
števila ljudi. Znotraj organov in 
oblik delovanja mora tekoče 
spremljati uresničevanje nalog 
in ciljev in družbenih planov v 
posameznem obdobju. Vzpo
redno s temi nalogami pa ustvar
jati pogoje za pripravo planov za 
novo srednjeročno in dolgo
ročno obdobje 1986—90. Še 
posebej pa opozarjati, da se 
ugotovljene slabosti pri uveljav
ljanji! I. faze ekonomske stabili
zacije in tekočih gospodarskih 
razmer ne prenašajo v novo ob
dobje. 

V razpravah smo opozarjali na 
resnično zaostrene razmere na 
področju zaposlovanja, cen, in
vesticijske politike, skupne in 
splošne porabe in še na neka

tera druga vprašanja, kj v veliki 
meri vplivajo na slehernega ob
čana. Posebna pozornost je bila 
namenjena obravnavi področja 
razvoja kmetijstva, pridelovanju 
hrane, prevsem pa razvoja kme
tijstva na podlagi bolj načrtnega 
in ekonomičnega izkoriščanja 
zemlje. 

— O teh in še mnogih dru
gih pomembnih vprašanjih so 
tekle razprave le v predsed
stvu? 

O vseh teh vprašanjih je bilo 
mnogo razprav v organih OK 
SZDL, predsedstvu, ostalih front
nih delov in delegatski skupščini. 
Nismo pa vseh uspeli ustrezno 
razrešiti. 

Delovanje OK SZDL, pred
sedstva OK SZDL, svetov in 
koordinacijskih odborov se je 
preko celega leta neprestano 
prepletalo. OK SZDL se je se
stala trikrat, predsedstvo kot po
litično izvršilni organ petnajst
krat. Obravnavana je bila vsa 
najpomembnejša problematika, 
ki je bila aktualna v občini. Naj
brže vsa ta aktivnost pomeni 
kvaliteten premik in, da ne mo
remo govoriti o forumskem zapi
ranju ali odločanju. To konec 
koncev potrjuje tudi dejstvo, da 
so se enkrat ali večkrat, največ 
štirinajstkrat sestali vsi koordi
nacijski odbori in sveti, ki so for
mirani pri predsedstvu OK 
SZDL. Sestal pa se ni svet za DE 
in politični položaj žensk, svet za 
kulturo in svet za znanost. Ker v 
omenjenih svetih tudi nismo 
našli ustreznih kadrovskih reši
tev bomo morali te organe v pri
hodnjem obdobju temeljito ka
drovsko pretrestj. 

Sklicali smo tudi tri sekcijske 
razprave, dvakrat posebno spe
cializirano razpravo in sklicali 
smo tudi stalno sekcijo za poko
pališča. Ponovno smo ugotovili, 
da je treba pri razvijanju sekcij-
skega dela težiti predvsem k 
sprotnemu spremljanju doga-

V letošnjem letu je bila prva faza gradnje vodovoda zak
ljučena in tako smo oporečne vodne vire zamenjali z 
zdravo pitno vodo. Ko so zaključevali dela na novem vo
dovodu pa se je pokazala potreba po gradnji novega ozi
roma pravega eksplotacijskega vodnjaka na vršaju, saj 
smo v fazi poskusnega obratovanja črpali vod iz razisko
valnih vrtin. Zdaj delavci Geološkega zavoda iz Ljubljane 
zaključujejo dela na novem vodnjaku, ki bo za nekaj me
trov globje od dosedanjih in v spodnjem delu zgrajen iz 
nerjaveče pločevine. Ocenjujejo, da bo moč iz tega vod
njaka črpati okoli 50 litrov vode v sekundi. Do konca ja
nuarja bodo zaključili poskusno črpanje, ki ga bodo 
spremljale potrebne analize o kvaliteti in količini vode in 
računajo, da ga bodo ob ugodnih vremenskih razmerah 
čim preje priključili na obstoječi vodovodni sistem. Vzpo
redno s temi deli pa se na SKOCES-u pripravlja potrebna 
investicijsko tehnična dokumentacija za rekonstrukcijo 
dela primarnega cevovoda na Robovi na Vrhniki, ki bo 
omogočalo Stari Vrhniki boljšo preskrbo z vodo. 

janj; s tem lahko učinkovito po
segamo v reševanju problema
tike na posameznih področjih 
družbenega življenja in dela. 

— Ali društva in družbene 
organizacije ter njihove zveze 
delajo dobro? Čemu ste prav 
letos namenili največ pozor
nosti? 

Lahko rečem, da smo z njiho
vim delom lahko kar zadovoljni. 
V letošnjem letu je bilo veliko po-

Marjan Sigulin: Frontnost 
bomo še bolj okrepili 

zornosti namenjene tudi delova
nju gasilskih društev in po njiho
vem vključevanju v fronto v po
sameznih okoljih lahko ocenimo, 
da so se v posameznih sredinah 
že vključili. Z delovanjem druž
benih organizacij in društev po

sebnega družbenega pomena 
(humanitarnega značaja: RK, 
DPM, Dl) smo lahko zadovoljni, 
saj so med najaktivnejšimi, 
predvsem velja to za RK, saj je v 
letošnjem letu bilo ustanovljenih 
nekaj novih krajevnih organizacij 
in jih ima sedaj že 12. Tudi nje
gova vsebina dela in aktivnost se 
Je okrepila. Dokončno smo 
ustanovili DPM Vrhnika, sicer ne 
tako kot smo se dogovorili, ven
dar je tudi taka oblika določen 
napredek. 

— Verjetno pa bo v sociali
stični zvezi potrebno še veliko 
dela, da bo postala tudi v 
praksi takšna kot si jo želimo? 

V delovanju socialistične 
zveze so v praksi še vedno po
manjkljivosti, ki ne prispevajo k 
temu, da bi bila dovolj odprta in 
ljudska. Vemo kakšna bi morala 
biti SZDL, toda v praksi tega 
marsikdaj in marsikje še ne 
znamo uveljaviti. Odpravljanje 
napak in pomanjkljivosti je dol
gotrajen proces v katerem imajo 
veliko odgovornost vse družbe
nopolitične organizacije. Le-te 
morajo poznati družbeno vlogo 
SZDL in soustvarjati pogoje za 
razvoj takih oblik in metod dela, v 
katerih bo ob demokratičnem 
usklajevanju interesov možno 
graditi skupno družbeno akcijo 
delovnih ljudi in občanov ter s 
tem učinkovitejšo socialistično 
zvezo. 

Letne seje 
v socialistični zvezi 

V vseh krajevnih organizacijah SZDL so novembra imeli letne pro
gramske seje. Povsod so na dnevne rede uvrstili najbolj aktualna vpra
šanja iz svojih središč. Če povzamemo iz njihovih poročil, so se najpo
gosteje vprašanja sukala okoli komunalne infrastrukture, cestne pro
blematike, financiranja krajevnih skupnosti, problematike, vodooskrbe, 
prostorskih planov in še o nekaterih podobnih vprašanjih. 

V dveh krajevnih konferencah so izvolili tudi nova predsednika. V Verdu je 
nov predsednik krajevne konference SZDL Bojan Ščukovt, na Drenovem 
griču pa Angel Baje. 

Angel Baje Bojan Ščukovt 

Tokrat objavljamo zapis le z letne seje KK S Z D L Borovnica, z a prihodnjo 
številko pa bomo pripravili tudi druga krajša poročila. 

K R A J E V N A K O N F E R E N C A S Z D L B O R O V N I C A 

Iz poročila predsednika krajevne 
konference in poročil predstavnikov 
družbenopolitičnih organizacij in 
društev je bilo razvidno dokaj dobro 
delovanje znotraj posameznih sub
jektov. Potrebno pa bo med njimi 
vzpodbuditi medsebojno povezova
nje in koordiniranje posameznih ak
tivnosti. 

Pri analiziranju delovanja delega
cij je obveljala ugotovitev, da pri obli
kovanju delegacij niso imeli najbolj 
srečne roke, saj se v nekaterih dele
gacijah močno čuti osip posamezni
kov. Čeprav vodstvo krajevne skup
nosti sodeluje z delegacijami (po
sebno še v zadnjem času), delegati 
ugotavljajo, da so često pri po
membnih odločitvah dokaj nemoč
ni. Zato bo v krajevni skupnosti po
trebno še okrepiti delo z delegacija
mi. 

Borovnica je razdrobljena kra
jevna skupnost s petimi vaškimi 
skupnostmi, vse pa imajo še vrsto 
odprtih ih nerešenih problemov 
predvsem na komunalnem področju 
in na področju telefonije. Ugotovitev, 
da bo imela krajevna skupnost vsako 
leto manj sredstev, denarja za inve
sticije praktično ne bo, saj bo po
trebno še bolj potruditi se pri realnem 
planiranju za prihodnje srednjeročno 
obdobje in potem naloge realizirati 
po sprejetih dokumentih. 

Je pa še vrsta »dolgov« s tega 
srednjeročnega obdobja, ki jih bo 
potrebno čimpreje realizirati. Med 
najbistvenejše naloge gotovo sodi 
ureditev kanalizacije v Borovnici, 
ureditev pokopališča ih mrliške veži
ce, napeljava telefonskih priključkov 
v nekatere vaške skupnosti (Dol — 

O d d e l e k z;i not ran je 
zadeve poz i va vse občane, 
ki še n iso dsmn i i i nov ih 
osebn ih i z kazn i c , da to 
store čim prej. 

Laze, Brezovica), še vedno ostaja 
obveza, da se tudi vsem tistim, ki s I. 
fazo sanacije vodovoda še niso do
bili vode, priskrbi vodo z novega vo
dovoda, zato obveza za drugi samo
prispevek velja. 

Pereč problem je tudi vrtec v Bo
rovnici, ki ima dokaj slabe pogoje za 
delovanje. Ena najpomembnejših 
nalog borovniške krajevne skupnosti 
in njenega gospodarstva pa je uredi
tev »ozkega cestnega grla« pri gradu 
v Bistri. 

Ama Gačeša, predsednica 
občinske skupnosti so
cialnega skrbstva: »Novi 
del doma bo nudil topel 
dom stotim novim oskrbo
vancem. Tako bo pod 
streho tega doma v prihod
nje deležno vsestranske 
skrbi in nege 210 oskrbo
vancev in to 39 v enopo
steljnih, 156 v dvopostelj
nih in 15 v triposteijnih 
sobah.« 

V letu 1975 je bil dogovor 
realiziran in odprt Dom upo
kojencev na Idrijski c. 72 z 
120 mesti. Te kapacitete so 
bile načrtovane za potrebe 
vseh treh občin do leta 1985. 
Kmalu po letu 1980 pa so ka
pacitete sedanjega doma po
stale premajhne, kar je nare
kovalo potrebo po ponovnem 
dogovarjanju o rešitvi pro
blema. Občine Cerknica, Lo
gatec in Vrhnika so se po
novno odločile združiti sred
stva za izgradnjo prizidka k 
Domu upokojencev Vrhnika. 

Prizidek je zgrajen iz sred
stev Sklada za gradnjo sta
novanj in domov za upoko
jence pri SPIZ, ki so jih zdru
žile občinske enote Skupno
sti pokojninskega in invalid
skega zavarovanja Cerknice, 
Logatca in Vrhnike. Vrednost 
prizidka je okrog 
110.000,000din, kar so ob
čine Cerknica, Logatec in 
Vrhnika združile v razmerju 
20:20:60. Lastna sredstva 
amortizacije je prispeval še 
Dom, za opremo ambulante 
pa sta prispevali Občinski 
zdravstveni skupnosti Loga
tec in Vrhnika. 

»nju 

Sto novih mest v 

v Domu upokojencev 6
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Varstvo starejših ljudi je na Vrhniki doživelo v svojem ml, 
razvoju mnogo sprememb, ki so bile izraz vsakokratne ; pa 
družbene situacije. Organizirano socialno zavodsko var- j ml; 
stvo na Vrhniki sega že v leto 1920, ko je v prostorih bivše t pri 
občine dobilo svoj dom 10 občanov. Potrebe po taki obliki I Vrl 
varstva so zelo hitro naraščale in je zaradi pomanjkanja I 
prostorov prihajalo do večkratnih selitev. Leta 1968 so re\ 
namenu domskega varstva služili objekti na Tržaški 33 in 
Hribu št. 1, ki so nudili oskrbo 80 oskrbovancem. V teh ob- ! Vrl 
jektih jim ni bilo mogoče nuditi ustrezne oskrbe in varstva. j Dr 
Prav tako pa Dom ni mogel sprejeti več občanov, ki so bili 
potrebni te oblike pomoči. V široko akcijo za zagotovitev 16 
ustreznega domskega varstva za starejše občane, ki se je 
v tem letu začela v SR Sloveniji se je vključila tudi občina : gr; 
Vrhnika. Začela se je dogovarjati s sosednjima občipama [ Po 
Cerknico in Logatcem. Rezultat medsebojnega dogovar- j — 
janja in sodelovanja pa je bila odločitev za sofinanciranje 
izgradnje novega Doma upokojencev na Vrhniki za po
trebe vseh treh občin. 

»Sodobno urejeni bivalni 
prostori v novo zgrajenem 
delu nudijo vsem stanoval
cem velike možnosti tudi za 
zadovoljevanje njihovih 
osebnih in družabnih potreb, 
kar jim v dosedanjem delu 
doma ni bilo zagotovljeno in 
bo njihovo življenje sedaj po
stalo bolj aktivno, udobneje in 
jim bo dajalo občutek večje 
domačnosti. V novi del doma 
se bo v ustreznejše prostore 
preselila tudi ambulanta in 
uprava doma. Njihovi dose 
danji prostori pa bodo adapti 
rani za potrebe servisne de
javnosti,« je ob otvoritvi pri
zidka 21. decembra poudarila 
Ama Gačeša, predsednica 
Skupnosti socialnega 
skrbstva. 

»V skladu z možnimi cilji 
razvoja socialnega skrbstva v 
obdobju 1986—1990 in do 
leta 2000 bomo morali v so
cialnih zavodih čim smotrneje 
izrabiti obstoječe zmogljivo-
sti. Tako bomo pri zadovolje- ankć 
vanju potreb starostnikov še :aba 
razvijali oz. razširjali storitve adnii 
za zunanje uporabnike kot na ftniz 
primer dnevno varstvo, pre- ^ 9 a t 

hrana in podobno. Zmogljivo- D r s k l 

sti bomo tudi prilagajali vse ty k. 
večjim potrebam bolnih oskr- a d n i5 
bovancev. Menimo, da lizne 
imamo z izgradnjo tega pri- rhnii 
zidka in po adaptacijah, ki so asan 
potrebne v starem objektu, ^stit 
dobre možnosti, da te naloge ' ^ T c 

izpolnimo/ seveda v tesnem f p d 

medsebojnem sodelovanju v L A ° n

c 

okviru naše občine in tudi a i e 

izven nje,« je ob otvoritvi R e ; 
poudarila direktorica Doma Stre 
Nada Žnidaršič. | V < 

Prizidek ima 3000kv.m tt)nil 

neto površine, ki obsega prit- - T c 

ličje in tri etaže. V njem je 61 
sob za oskrbovance z ustrez
nimi komunikacijami, dnev
nimi prostori, sanitarnimi in 
shrambnimi prostori. Poleg 
tega je dom dobil v prizidku 
nov glavni vhod, ter nove pro
store za fizioterapijo, ambu
lanto in upravo. Z adaptacijo v 
starem delu pa nameravajo 
prilagoditi servisne službe 
to je kuhinjo in pralnico novi 
kapaciteti ter potrebam sta
rostnikov iz okolice doma. 

1 
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Cilj je še boljše gospodarjenje 
»Samo gospodarjenje v OZD v letošnjem letu 

lahko ocenimo ugodno. Industrijska proizvod
nja raste, prisotna je tudi precejšnja rast celot
nega prihodka in dohodka, ob tem pa seveda 
ne smemo pozabiti na višjo rast materialnih 
stroškov, ki v globalu presegajo rast dohodka. 
Res je, da je temu glavni razlog povečanje cen 
materialom in surovinam, vendarle bi tu morali 

Zadnje dni starega leta so se še enkrat sešli 
predsedniki osnovnih organizacij sindikata in 
pregledali svoje letošnje delo. Poleg tega pa so 
osrednjo pozornost namenili varovanju druž
bene lastnine in požarni varnosti in se še pose
bej zavzeli, da moramo biti ravno ob novoletnih 
praznikih še posebej pozorni pri varovanju 
družbenega premoženja, predvsem moramo 
okrepiti varstvo pred požari. 

doseči večji učinek naših varčevalnih prizade
vanj,« je v uvodni razpravi na letni seji občin
skega sindikalnega sveta poudaril predsednik 
Marjan Kopina in v nadaljevanju opozoril, da v 
vseh sredinah niso z vso resnostjo pristopili k 
realizaciji varčevalnih ukrepov, kajti še so pri
sotna mnenja, da nam bodo pomagali oziroma 
reševali situacijo »z vrha«. Najprej bi morali 
varčevanje doseči v lastnih sredinah, na vseh 
delovnih mestih in v vseh okoljih. Zavedati se 
moramo, da imamo še veliko notranjih rezerv v 

produktivnosti, delovni disciplini, tehnološki 
izboljšavah in v boljši organizaciji proizvodni' 

Na osnovi ocene dosedanje aktivnosti sindikat 
o mobilizaciji članstva pri uresničevanju družb* 
noekonomskih ciljev in nalog dolgoročnega pf V 
grama gospodarske stabilizacije so menili, da s"je b 
večini osnovnih organizacij sindikata vzpodbudili org. 
mobilizaciji delavce za doseganje boljših rezulM-jui 
tov gospodarjenja. Delavci se zavedajo težke^lgo; 
položaja ter tudi dejstva, da je le dohodek bis^ekr 
vsega delovanja, tako za njihov socialno-varstve'dinj 
položaj, kot za dobro delovanje samih OZD. . 

Tako že v poročilu kot nato v razpravi so ugotal 
Ijali, daje bila po volilno programski seji osnoVj 
opredelitev kolektivno delo, ki so ga razširili 
svetu, komisije in odbore. Zato so prešli na takoj-*] 
nje konstituiranje teh organov, ki so v veliki meri rfl 
zbremenili predsedstvo in dali OS ZS neko oc^ 
podobo in miselnost, da kot sindikat nastopal 
enakopravno v široki frontni dejavnosti. To pa 5 

odraža tudi v delu samih osnovnih organizacij, s i \ 
so njim posvetili največ dela in aktivnosti, da i"? I 
tudi sindikat v OZD glavno in vidno vlogo pri raz^ j 
sevanju vseh aktualnih problemov in nalog. J 

Spregovorili so tudi o inventivni dejavnosti' 
sprejeli usmeritve za povečanje inovacij, saj l 
ravno poživitev množične inventivne dejavnOg j 
lahko tudi bistvenega pomena za izboljšanje l$ 
noloških postopkov z raznimi racionalizacija'111 

izboljšavami in pri prhranku materialov. 
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Svoboda je bela ptica 
V prepolni dvorani Cankarjevega doma na Vrhniki je bila 

6-12. 1984 finalna prireditev Mladosti v pesmi in besedi 
Pod naslovom Svoboda je bela ptica. 

Tradicionalna tekmovalna srečanja so utrdila privrženost 
Mladih k negovanju tradicij NOB in socialistične revolucije, pri
padniki JLA tudi vedno bolj sodelujejo z mladino, kar bogati 
mlade in vojake. To je dokazalo tudi 120 tekmovalcev na tej 
Prireditvi, ki so prišli iz Idrije, Postojne, Ljubljane, Mengša, z 
Vrhnike. 

Nastopali so gotovo več kot eno uro: vojaki, mladina, zbori,. 
revolucionarne pesmi pa narodna in zabavna glasba. 

Letošnja prireditev je bila ob obletnici bivanja tovariša Tita, 
Vrhovnega štaba, NKOJ na Visu, ob obletnici napada na 
Drvar. 

Najuspešnejši tekmovalci bodo nastopili na finalni prireditvi 
16. 12. v Zagrebu. 

S takimi prireditvami dokazujemo, da nadaljujemo in do-
9rajujemo ter bogatimo delo naših tovarišev in sledimo Titovi 
Poti. B. BANDA 
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omandant OŠTO je prejel pokal za najboljše moštvo v tekmo-
9nju oboroženih sil ob dnevu JLA 

Vrhničani prvi 
Občinski komite za splošno ljudsko obrambo in družbeno samozaš-

Dgat p o k r o v i t e l ' tekmovanja, organizirala pa sta ga ZTKO Vrhnike in 

Tekmovanje ima namen, da se 
. "padniki oboroženih sil čim bolj 
3 ?? 2 najo med seboj, si izmenjajo iz-
_ usnje in praznujejo 22. december. 

Ddelovali so vojaki iz kasarne Ivan 
" Bnkar, Voljč Ignac-Fric, Občinska 
- *aba To Vrhnike in Logatca ter pri-
3 pdniki obeh milic. Tekmovanje v 
i jjmiznem tenisu in šahu je bilo v 
. taatcu, streljanje in balinanje v Ra -
. brski dolini oziroma v Hotelu Man-

fva. 
V šahu so se najbolje odrezali pri-

adniki kasarne Ivan Cankar, v na-
J liznem tenisu in balinanju OŠTO 
- rhnika, najboljši strelci pa so bili iz 
D asarne Ignac-Fric Voljč. V skupni 
, | £ i t ! ! v i i e t o r e i zmagalo moštvo 
3 1 ° V r h n ' k a s točko prednosti 
i K ° d ojgouvrščenimi Cankarjevci. 
i podelitev nagrad je bila v Domu 
U na Vrhniki, najboljši so dobili po-
. a ^ diplome in priznanja. 
1 Rezultati: 
J Streljanje: 1. „Voljč Ignac-Fric« 

[ i . 2. »Ivan Cankar« 788, 3. OŠTO 
1 »5TO3, 7 0 2 ' 4 - P M L o g a t e c 594, 5. 
- B g u Logatec 562, 6. P M Vrhnika 
- y ° , s . a m e z n ° — pištola: 1. Novak 
_ v ° l j c Ignac-Fric«) 162. 2. Vovk 

(»Ivan Cankar«) 155, 3. Rakuša 
(»Ivan Cankar«) 146, itd. 

P A P : 1. Živanovič (»Ivan Cankar«) 
161, 2. S r o m (OŠTO Vrhnika) 161, 
3. Feldi (»Voljč Ignac-Fric«) 160, itd. 

A P : 1. Terzič (»Voljč Ignac-Fric«) 
105, 2. Ignjatovič (»Ivan Cankar«) 
103, 3. Tripkovič (»Voljč Ignac-Fric«)' 
90, itd. 

Šah: 1. »Ivan Cankar« 16, 2. 
OŠTO Vrhnika 12,5, 3. »Voljč 
Ignac-Fric«, 4. P M Logatec 8,5, 5. 
OŠTO Logatec 8,5, 6. P M Vrhnika 2. 

Namizni tenis: 1. OŠTO Vrhnika 
10 (15:3), 2. »Ivan Cankar« 8 (13:5), 
3. OŠTO Logatec 6 (12:8), 4. P M 
Vrhnika 4 (9:11), 5. »Voljč Ignac-
Fric« 2 (5:13). 6. P M Logatec 0 (1:5). 

Kegljanje: 1. OŠTO Vrhnika 1556, 
2. »Ivan Cankar« 1483, 3. OŠTO Lo
gatec 1472, 4. P M Logatec 1426. 5. 
P M Vrhnika 1237, 6. »Voljč Ignac-
Fric« 1222. 

Kegljanje posamezno: 1. Rodobu-
Ijac (»Ivan Cankar«) 406, 2. Gerdina 
(OŠTO Vrhnika) 401, 3. Šulek 
(OŠTO Vrhnika) 399, itd. 

Skupni vrstni red: 1. OŠTO Vrh
nika 53, 2. »Ivan Cankar« 52, 3. 
»Voljč Ignac-Fric« 36, 4. OŠTO Lo
gatec 30, 5. P M Logatec 26, 6. P M 
Vrhnika 23. MOMIR .ARSIC 

Pregled letošnjega ustvarjanja 
S finalno prireditvijo v vojaškem klubu v vojašnici Ivana Can

karja se je zaključil 12. pregled kulturnega ustvarjanja vojakov in 
starešin iz te kasarne. Hkrati pa je bilo tudi finalno tekmovanje'v 
kvizu: »Tito, partija, revolucija.« 

Prireditev je prikazala širok spekter ustvarjalnosti in delovanja tako 
v ° jakov kot starešin. Na tej prireditvi so sodelovali tudi mladi iz naše 
občine in tako še enkrat potrdili željo po sodelovanju mladih vojakov z 
Gladino Vrhniške občine. 

V kvizu na temo »Tito, partija, revolucija« je bila najboljša ekipa iz 
^note tov. Spasojeviča, ki je osvojila 15 točk. Zmagovalci so poleg 
* n j ig . ki so jih dobili vsi. ki so sodelovali v kvizu dobili tudi po sedem dni 
"agradnega dopusta, • M. ARSIC 

o! Turnir v judu 
p'1 v* 
soje ̂ Portni dvorani na Vrhniki 

J | t a L i U h P ' 2 i r a l a k , u b G o l o v e c i z 

e^gna e i n k a s a r n a V o l i č 

sMekJL°"Fric- Nastopilo je 97 
/efdjr,j|?valcev v pionirski, mla

ki in seniorski konkuren

ci. Nastopili so tekmovalci iz 
Ljubljane, iz Šiške dve ekipi, 
ekipa Golovca, Bežigrada, 
Olimpije, 25. maja in Triglav iz 
Kranja. 

Organizatorja pravita, da bo 
turnir tradicionalen in je posve
čen jubileju RV in PVO. Njegov 
namen je pri mladih vzbuditi za
nimanje za judo in opozoriti na 
njegov pomen v družbeni samo
zaščiti in splošni ljudski obrambi. 

V pionirski konkurenci so imeli 
največ uspeha najmlajši tekmo
valci Golovca, v članski pa so bili 
daleč najboljši tekmovalci Olim
pije. 

Rezultati — pionirji: 1. Golo
vec 5. 2. Ljubljana-Šiška 3. 
3 . - 4 . Olimpija in Bežigrad pol 
točke. 

Člani: 1. Olimpija 5. 2. Ljublja
na-Šiška 3.3. -4-.>Golovecin25. 
ma j i . M. ARSIC 

Življenje vojakov 
naj bo mladim bliže 

Srečni in ponosni gradimo svojo armado, 
saj ona je del nas in mi vsi smo armada, 
ker je to svoboda, sreča, ponos, buden 

čuvaj vsega dobrega za razvoj človeštva. 
Armada, srečen roistni dan! 

KLAVDIJA VUČKOVIĆ 8a . 
OŠ I. C. Vrhnika 

Letos poteka natečaj prvič, vendar naj 
bi postal tradicionalen. Na sestanku koor
dinacijskega odbora za usmerjanje mla
dih v vojaške in obrambne poklice pri 
predsedstvu OK SZDL, ki je bil 20. 9. 
1984, so enoglasno sprejeli predlog, da 
OŠ Ivan Cankar, Log-Dragomer, Borov
nica organizirajo tekmovanje z zgornjim 
naslovom. Sodelovali so učenci od petega 
do osmega razreda. Razen predlaganih 
naslovov Armada svobode — armada 
miru, Močna v viharju, ponosna v miru in 
Armada, vso srečo za rojstni dan so člani 
KO menili, naj učitelji sami izberejo teme 
za svoje učence glede na njihovo starost 
in interese. Šole so predloge sprejele in 

lepo izpeljale tekmovanje. 
Do 11. 12. se je zbralo 160 del, koordi

nacijski odbor je imel na sestanku 19. 12. 
težko delo, saj je moral, s pomočjo peda
gogov izbrati po eno delo iz vsake šole za 
objavo v Našem časopisu. Odločili pa so 
se, da to leto ne bodo podelili posameznih 
nagrad, ampak so nagradili vse tri šole s 
po tremi kompleti za osebno zaščito, ki so 
jih predstavnikom pionirskih odredov izro
čili na svečanosti ob Dnevu JLA. Spo
mladi pa bodo vse pionirje, ki so pisali 
spise peljali na enodnevni brezplačni izlet, 
ki ga bo pripravil oddelek za ljudsko 
obrambo, ki je bil tudi pokrovitelj tega lite
rarnega tekmovanja. BOŽO BANDA 

Močna v viharju, ponosna v miru 

Armija — srečen rojstni dan 

To zimsko popoldne sonce prodira na 
mojo, s fotografijami prekrito mizo. Del slik 
sem že pregledala. Pritegnile so me v 
čase, ko se je ded kot fant odzval klicu 
pravice in odšel v borbo proti okupatorju. 
Pomudila sem se pri slikah, ki ga skupaj s 
tovariši, soborci prikazuje na pohodu, ko 
se premraženi in mokri prebijajo skozi 
sneg. Da, tudi premražene in mokre je ujel 
fotografski aparat. Posebno pozornost 
sem posvetila prizoru, ko se v neki herce
govski vasi, z obrazi tovarišev, ki izžare
vajo moč, klenost in radost, vrtijo z doma
čimi v kolu. Res, teh slik je bolj malo. Ne
prestana borba ni dopuščala postopanja 
pred kamero, toda spominov je mnogo. 

Več pa imam novejših fotografij. Na njih 
opazim obraze, ki so mladi, srečni in za

dovoljni. To so obrazi fantov, ki so služili 
vojaški rok. Tudi moj oče je med njimi. 
Lepi so ti prizori, ki jih prikazujejo, kako se 
skupaj z ljudmi iz hribovske vasice veseli
jo, ker so jim izkopali nov vodovod in ob
novili cesto. Da, so tudi posnetki iz potre
snega območja, kjer so reševali preživele, 
ranjene in preplašene otroke in matere. 

Različna sta, na enih slikah oče, na 
drugih pa ded. Pa le imata veliko skupne
ga. Oba izražata tisto moč in voljo, ki daje 
upanje. Tudi tovariši oba obkrožajo. 

Takšna sta moj ded, borec, ki je preživel 
viharje narodnoosvobodilne borbe in oče, 
ki je služil vojaški rok v naši, s tradicijo 
obogateli in sedaj ponosni JLA. 

PETRA VIDEMŠEK, 7.b 
OŠ Borovnica 

»Ena, dva, ena, dva, naprej vojska Tito
va ...« 

To so verzi, ki se jih spominjam še iz 
zgodnjega otroštva in so globoko vtisnjeni 
v moje korenine in govore o naši hrabri ve
ličanstveni armadi. Poglejte prijatelji, tukaj 
na Balkanu že desetletja živijo svobodni 
Jugoslovani in Jugoslovanke, srečni v 
miru, ponosno in močno, združeni Slo
venci, Hrvati, Srbi, Makedonci, Črnogorci 
in še mnoge narodnosti, pridno gradeči 
našo prelepo domovino. 

Naših šest republik, kot šest prižganih 
bakelj, sveti v enem plamenu, v bratstvu, 
pokazivši pot vsakomur, ki živi v naši Ju
goslaviji. In sedaj, v teh decembrskih 
dneh, se vsi spominjamo bujne zgodovine 
Jugoslavije, viharja druge svetovne vojne, 

ki je pustošil, požigal, besnel in izginil za
dušen s krvjo in življenji tisočih hrabrih, 
katerih so ponosno umrli za naš danes. 
Oni so tisti, ki so ustvarili našo hrabro ar
mado v Rudu 22. decembra. Za njo so 
ostale Neretva, Sutjeska, Kozara in vse 
druge borbe in ofenzive, ko je iz viharja iz
stopila še močnejša, jeklenejša in enot
nejša. Na ostalih pogoriščih in nepregled
nih horizontih je bilo vsako življenje zvez
da, a vse zvezde skupaj je bila galaksija — . 
naša jugoslovanska armada. S pesmijo 
na ustnicah, žerjavico v srcu, nastajali so 
novi domovi, proge, ceste, mostovi, to
varne, gradila se je Jugoslavija. Gradil se 
je nov človek, srečen in svoboden, ker 
sedaj v miru dela, ustvarja neuvrščeno, 
samoupravno, socialistično Jugoslavijo. 

Armada miru, armada svobode 
Bilo je 22. decembra 1941/Ulice ma

lega mesta Rudo v Bosni so bile pokrite s 
snegom. Tega dne so se na teh ulicah 
zbrali nekateri najboljši srbski in črnogor
ski partizanski bataljoni. Iz njih je parti
zanski komandant TITO ustanovil Prvo 
proletarsko brigado. 

Polni ponosa in poguma so šli borci z 
ulic naravnost v boj proti okupatorju. Do 
konca vojne se je brigada junaško bila in 
prizadejala sovražniku hude izgube. 
Kamor je prišla, je dvignila ljudstvo v boj in 
ustanavljala nove partizanske oddelke. 

Po osvoboditvi Beograda je šla brigada 
dalje proti Hrvaški, Ljubljani in Trstu. Nič 

več je ni moglo ustaviti na njenem pohodu. 
Dan ustanovitve Prve proletarske bri

gade praznujemo kot dan Jugoslovanske 
ljudske armade. JLA je nastala med na
rodnoosvobodilno borbo V štiriletni borbi 
se je junaško borila proti sovražniku in ga 
premagala. Po osvoboditvi domovine je 
pomagala pri obnovi dežele. 

Danes JLA čuva mejo svoje domovine 
in je v pripravljenosti, dajo brani. Pomaga 
tudi pri elementarnih nesrečah. Oboro
žena je z najmodernejšim orožjem. 

Služiti v enotah JLA je častno. 
BARBARA FIŠTER 

8.b. OS Log 

Šola bratstva 
in enotnosti 

Tačas je na prepihu odprte komunikacije zaposlovanja oz. neza
poslenost mlade generacije. Ko govorimo o nezaposlenosti, ki je še 
kako kompleksno vprašanje, se bržčas misli tudi o prestrukturiranju. 
Usmerjeno izobraževanje je eden od mehanizmov prestrukturiranja 
družbe, ki pa je v svojem dosedanjem delovanju dobil nemalo kritik, 
tako s strani samih udeležencev, kot tudi tistih, ki jih le-to ne zadeva 
neposredno. 

Potrebno je opozoriti, da se za nezaposlenostjo skriva cel spekter 
poklicev, z a katere je izredno malo zanimanja in o katerih ne moremo reči, 
da so delovna mesta poklicev popolnjena. Menda je treba vzroke za to 
iskati v premajhnem ali — bolje rečeno — nikakršnem informiranju mladih 
šolarjev s strani institucij in konkretnih delovnih organizacij. Verjetno sled
nje ne bi držalo z a vojaški poklic oz. z a delo na področju vseljudske 
obrambe. Da pa vseeno ni nevemkakšnega zanimanja, pa so morda krivi 
tudi t.i. predsodki. 

Šolanje na vojaških šolah, je sestavni del sistema vzgoje in izobraževa
nja v naši družbi, kar lahko istovetimo z našo armado, ki je sestavni on ne
deljivi del naše samoupravne socialistične skupnosti. Zategadelj zahteva 
popolno osebnost, misleči subjekt z visoko razvitimi psiho-fizičnimi spo
sobnostmi. Na tem mestu bi tudi omenil, d a j e sredi preteklega meseca 
(točneje 21. novembra) praznovala svoj 40. rojstni dan znanstveno teh
nična institucija — vojaška akademija v Beogradu. 

Ne gre dvomiti o pomembnosti S L O in DS v spcialnopolitičnem, moral
nem, ustvarjalnem razvoju naše sam. soc. osveščene družbe. Social izem 
je vsekakor sinonom z a mir. Marsikateri miru željan človek nenehno spra
šuje, zakaj sploh vojska? Postavlja pa se še vprašanje, ali je moč sociali
zma dovolj velika za ohranitev miru oz. z a odstranitev vseh virov vojne? 
Pritrdilni odgovor na to vprašanje pa je hkrati tudi odgovor na prejšnje, kajti 

kolikor močnejši bo, toliko sposobnejši bo social izem, da se sam odpove 
nasilju, vojni in da bo silam kapitalizma onemogočil nasilje. 

Vsemogoče krize, to je naš sedanji čas. Ideološki aparat države je v re
formi. Imamo malo morje teoretičnih napotkov, še vedno pa precej teh 
sklepov ni realiziranih, akcija tone vedno globlje. C a s bi že bil, da posta
vimo tudi v dejanskem življenju znak enakosti med teorijo in prakso, zabri
šemo mejo med besedo in konkretno akcijo. 

Vsekakor področje S L O in DS mora pritegniti k sodelovanju tudi dekleta, 
žene, matere, kar bi pomenilo pomemben nov skok, kot se tačas pravi, k 
procesu emancipacije žensk, kot neločljivi sestavini globalnih družbenih 
procesov, seveda ne v nekem smislu brisanja naravnih razlik. 

Kot sem že omenil, so vojaški poklici dobro programirani (knjižice, bilj-
teni, pa tudi revije — pri tem naj omenim novembrsko številko Naše 
Obrambe, za tiste, ki bi jih morda karkoli o vojaških poklicih zanimalo.) Pri
čujoče pisanje ni in niče biti kakršnakoli propaganda, pač pa le poskuša 
osvetliti eno izmed alternativ mladega šolarja, ki je postavljen pred odloči
tev, katera naj bi bila akord ožjega (staršev) kot tudi širšega (drugi dom — 
šola, družba) vpliva okolja, predvsem pa lastne refleksije, kaj in kako v živ
ljenju. Vse se začne in konča z delom. 

P a še kratek ekskurz. Seveda je potrebno zapisati, da v teh že tolikokrat, 
čeprav izgleda še vedno premalo omenjenih stabilizacijskih časih, po be
sedah zveznega sekretarja z a ljudsko obrambo admirala flote Branka 
Mamule, »za proračun J L A ne morejo veljati enaka merila, kot z a druga 
odvajanja iz zveznega proračuna, saj bi to pomenilo reducirati problem 
obrambe na status državne administracije.« Jasno je, da tudi naša armada 
ni imuna pred novo tehnologijo. 

Menda mladim ni treba iskati lastne identitete in ideologije, dasiravno je 
v njej neka specifičnost, pač pa s e m o r a poistovetiti, torej napraviti enačaj 
z delavskim razredom, ta pa tak, kot pravi Edvard Kardelj, »ki ima za seboj 
zgodovino delavskega boja, nikomur ne verjame na prazne besede. To je 
njegova velika prvina. Njegovo zanimanje si pridobi samo tisto gibanje, ki 
je sposobno pokđzati dejavnike uspeha v vsakdanji praksi.2« 

Zgrešena je misel, da je mlada generacija izgubljena, dokler se ne inte
grira v svet starejših. 
1- Delo; 22. novembra, str.1 KARLI R O U S 
2- E. Kardelj; Social izem in vojna, str. 142 

Z V E Z N I S E K R E T A R I A T Z A LJUDSKO O B R A M B O 
P E R S O N A L N A U P R A V A 

r a z p i s u j e v 

NATEČAJ 
za sprejem kandidatov za učence splošnih sred
njih vojaških šol, gojence srednjih vojaških šol 
rodov in služb in učence šol za strokovne delavce v 

vojaških poklicih v letu 1985 
K A 11 l i l S O S R E D N J E V O J A Š K E ŠOLE? 

— Letalska splošna srednja vojaška šola »Maršal Tito« v Mostarju; 
— Splošna srednja vojaška šola »Bratstvo-enotnost« v Beogradu: 

Splošna srednja vojaška šola »Ivo Loja Ribar« \ Zagrebu: 
— Splošna srednja vojaška šola »Franc Rozman-Stane«; v Ljubljani 

(samo za kandidate. / območja Slovenije). 
V naštete šole je možen vpis v l. , 2. in 3. razred. 
Srednja vojaška šola kopenske vojske v Sarajevu, smeri: pehota, artile-

rija. artilerijsko-raketne enote protizračne obrambe, oklepno-niehanizi-
rane enote, inženirstvo, zveze, atomsko-biološko-kemična obramba. 

Tehniška srednja vojaška šola kopenske \ojske \ Zagrebu, smeri: s i io j -
niška, elektrotehniška, raketna, kemijsko-teznološka, prometna 

Letalska tehniška srednja vojaška šola v Rajlovcu. smeri: slrojnotehni-
ška. elektrotehniška, elektronskotehniška. telekomunikacijska. 

Mornariška tehniška srednja vojaška šola v Splitu: 
Intendantska srednja vojaška šola v Sarajevu: 
Na te šole vpisujejo v I. in IH. razred, 
Šola za strokovne delavce v vojaškotehniških poklicih v Zagrebu, me

haniki za: pehotno oborožitev, artilerijsko oborožitev, bojna vozila — go-
seničarje. 

Šola / a strokovne delavce v letalskotehniških poklicih v Raj lovcu, po
klic: aviomehanik, avioorožar, avioklepar, avioelektromehanik, aviome-
hanik za instrumente, avipradiorfiehanik, mehanik za radarsko-računalni-
ško opremo, mehanik za radarsko-raketne sisteme, orodjar in gumar-pla-
stičar. Na ti dve šoli vpisujejo .samo v 3. razred. 

Razpisni pogoji: 
Konkur i ra jo lahko kandidati moškega spola, za poklice: avioelektro

mehanik. aviomehanik za instrumente, avioradiomehanik, mehanik za ra-
darsko-računalniško opremo in gumar-plastičar pa tudi ženskega spola, 
državljani S F R J , ki izpolnjujejo naslednje zahteve 

a) SPLOŠNI P O G O J I : 
— da so zdravi in sposobni, kar bo ugotovila pristojna vojaška zdravni

ška komisija: 
— da niso bili sodno kaznovani in da proti njim ne teče kazenski posto

pek : 
— da imajo priporočilo o moralnopolitičnih lastnostih za šolanje in 

službovali je-v oboroženih silah: 
— da imajo soglasje staršev — skrbnikov. 
b) P O S E B N I P O G O J I ; 
1. kandidati za 1. razred: 

• — da so rojeni leta 1960 ali kasneje; 
— učenci, ki obiskujejo S. razred osemletke, so morali 7. razred kon

čati z najmanj dobrim uspehom, tisti pa. ki so osemletko že končali, so mo
rali v S razredu doseči najmanj dober uspeh: 

2. kandidati za 2. razred: 
— da so rojeni leta 1968 ali kasneje; 
— učenci, ki obiskujejo 1. razred šole srednjega usmerjenega izobra

ževanja, so morali 8. razred osemletke končati z najmanj dobrim uspe
hom; 

3. kandidati za 3. razred: 
— da so rojeni leta 1967 ali kasneje; 
— učenci, ki obiskujejo 2. razred šole srednjega usmerjenega izobra

ževanja, so morali 1. razred končati z. najmanj dobrim uspehom, tisti pa, ki 
so 2. razred končali, morajo v tem razredu imeti najmanj dober uspeh; 

K A K O S E P R I J A V I T E : 
Kandidati , ki se žele javiti na razpis, naj se zglasijo pri občinskem 

upravnem organu za ljudsko obrambo v občini, kjer imajo stalno bivališče. 
Tam bodo dobili vsa pojasnila. 

ŠOLANJE, P R A V I C E IN O B V E Z N O S T I U Č E N C E V IN G O J E N C E V 
Šolanje se začne 1. septembra 19X5 in traja štiri, tri ali dve leti. Učenci in 

gojenci stanujejo meri šolanjem v internatu in imajo na stroške Zveznega 
sekretariata za ljudsko obrambo pravico do: stanovanja, hrane, oblačil in 
obutve, šolskega pribora, učbenikov, zdravstvenega varstva, denarnega 
nadomestila za prevoz do doma in nazaj ob polletnih in letnih šolskih po
čitnicah ter do mesečnih denarnih prejemkov. 

Učenci Letalske splošne srednje vojaške šole »Maršal Tito« so med šo
lanjem poleg obvladovanja rednega programa dolžni, po predhodnem pa
dalskem treningu s skoki , leteti z jadralnimi in motornimi letali z dvojnimi 
komandami po programu jadranja-leten ja, po končani šoli pa nadaljujejo 
šolanje na Letalski vojaški akademiji. 

Učenci Splošnih srednjih vojaških šol nadaljujejo po končani šoli šola
nje na Vojaški akademiji kopenske vojske. 

Gojenci srednjih vojaških šol rodov in služb so po končanem šolanju 
sprejeti v aktivno vojaško službo s činom vodnika ustreznega rodu ali služ
be. * 

Učenci Šole za strokovne delavce v vojaške poklice .odidejo po konča
nem šolanju na služenje vojaškega roka, za tem pa so sprejeti v službo v 
enote — uranove, za katere so se šolali; pri tem dobe: 

— naziv strokovnega delavca IV. stopnje za določeno specialnost; 
— status civilne osebe v službi v J L A ter vse pravice in obveznosti, ki iz 

tega izhajajo. 
Učenci oziroma gojenci so dolžni po končanem šolanju ostati v službi v 

Jugoslovanski ljudski armadi toliko časa, kolikor določa'Zakon o službo
vanju v oboroženih silah. 

Medsebojne obveznosti kandidatov, sprejetih na šolanje, in Zveznega 
sekretariata za ljudsko obrambo bodo urejene s pogodbo. Š to bodo, poleg 
drugega določeni'stroški šolanja (stroški za hrano, stanovanje v internatu 
in mesečni denarni prejemki) za primer, če učenec oziroma gojenec po 
svoji krivdi ne bi izpolnil obveznosti. 

0 rešitvi prošenj bodo komisije za izbiro učencev in gojencev obvestile 
kandidate v prvi polovici junija 1985. Razpis je odprt do konca februarja 
1985. Razpis za Šolo za strokovne delavce v vojaško-tehniških poklicih v 
Zagrebu je odprt do 16. junija 1985. • 

K J E D19B1TI I N F O R M A C I J E ? 
Vsa obvestila v zvezi z natečajem lahko kandidati dobijo pri: 
— Splošni srednji vojaški šoli »Franc Rozman-Stane« v Ljubl jani, tel. 

(061) 345-686, 
— Upravi vojaškega okrožja Ljubljana, 
— Upravnem organu za ljudsko obrambo v domači občini, 
— Skupnosti za zaposlovanje. 
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Program dela Turističnega društva Vrhnika za leto 1985 
Program dela TD za leto 1985 je končan s tem, da ni v celoti real iziran v 

l elu, ki predvideva ureditev lastništva zemljišč. 
Vse ostalo smo realizirali, zahvaljujoč skupini članov, ki so pod vodstvom 

Staneta Knapiča zgradili streho v zavetišču Stari maln. Posebno so se izkazali 
Jože Otrin, Andrej Grampovčan, Peter Černec, Ivan Petrovčič, Srečko Kajtna, 
Tine Suhadolnik. Pri obdelavi lesa za turistične objekte pa že dalj časa nese
bično pomaga mizar Janez Nagode. Zidarji Toneta Jereba so pozidali sanitari

je, ognjišče in zavetišče tako, da bo koča z okolico v Starem malnu za letno se
zono 85. leta pripravljena za sprejem gostov. Posebno zahvalo smo dolžni G G 
tozdu Vrhnika z a pomoč pri vzdrževanju ceste in T T K S ter Liku za finančno in 
materialno pomoč. 

Predlog programa dela z a leto 1985 predvideva naslednja dela in aktivnosti: 

ODHODKI : 
Koča Stari maln, žlebovi, stopnice . 200.000 
Čiščenje bazena in okolice 30.000 
Obnova opornega zidu v bazenu 100.000 
Obnova tem eljev Starega ma Ina 100.000 
Obnova Antona v Močilniku 5.000 
Urejanje parka na Trojici 3.000 
Urejanje parka v Močilniku 2.000 
Markacijske table 5.000 
Odkup zemljišča Stari maln 60.000 
Najemnina poslovnega prostora, kurjava itd. 150.000 

655.000 
PRIHODKI : 
Ostanek iz I. 1984 
Turistična taksa 
Najemnine 
Zveza kulturnih organizacij 
T T K S Vrhnika 
Člani in občani z delom 

Prizadevanja vrhniškega Turističnega društva, da uredijo pri
jetno izletniško točko le nekaj kilometrov iz Vrhnike že dobivajo 
pravo podobo. V Starem malnu so prizadevni aktivisti tega druš
tva še v poznih jesenskih dneh hiteli urejati kočo in bivak ob ba
zenu. Našli smo jih sredi dela in Andrej Grampovčan, tajnik 
društva je dejal, da želijo v Turističnem društvu kar čimpreje 
urediti ta prijeten prostor, kamor bodo Vrhničani lahko hodili na 
piknike in na rekreacijo v naravo. 

100.000 
200.000 
160.000 

15.000 
30.000 

150.000 
655.000 

Poleg omenjenega bomo posebno pozornost posvetili: 
— Čistoči kraja, okolice hiš, javnih stavb, parkirišč in postajališč avtobu

snega prometa; 
— obnovitvi članskih knjižic, zbiranju članarine in povečanju števila član

stva; 
— sodelovanju z Tehničnim muzejem S R S — Bistra zaradi programa ure

ditve Bistre z okolico; 
— sodelovanju pri pripravi dokumentov za ureditev plovbe po Ljubljanici; 
— pripravi dokumentacije z a obnovitev Starega malna po fotografijah. 
Vsem našim članom in občanom Vrhnike želimo zdravo in uspešno leto 

1985! 
U O Turističnega društva 

Vrhnika 

med mladimi od dvajsetega do dvajsetega — med mladimi od dvajsetega 

Računalništvo 
v osnovni šoli 

Kakšen obseg, koliko znanj glede na to, da je 
osnovna šola elementarna stopnja šolanja! 

Nekdo je dejal, da je razumeti poznavanje ra
čunalništva najširše med delovnimi ljudmi, ne
kako tako, kot je z znanjem vožnje avtomobila. 
Torej važno je, da znamo vozilo dobro upravlja
ti, uporabljati, skrivnosti delovanja motorja in 
ostalih sklopov vozila je dovolj, če poznamo in
formativno. 

Isto velja tudi v računalništvu — velika večina 
nas bo uporabljala računalnik kot sredstvo z 
ustreznimi programi. Manjši del pa nas bo se-
stavljavcev programov, torej programerjev! 

Učenci v osovni šoli bi tako spoznali torej upo
rabo računalnika, osnovna znanja rokovanja z 
njim in sposobnosti, da uporabijo programe. 
Tako na šoli preizkušamo oblike tečaja, kjer se 
učenci interesno seznanjajo z uporabo in tudi z 
elementi programiranja. Seveda je prvo sreča
nje z mikroračunalnikom kot novo tehnično 
igračo. Računalniške igrice so motivacija! Igrice 

na to izbiramo vedno bolj v smeri takih, ki učen
cem omogočajo logično mišljenje, koncentraci
jo, zahtevajo vaje pomnenja, sklepanja itd. Ob 
dve-urni tedenski dejavnosti je ob uri takih igric 
nato se ura spoznavnega dela — prvih korakov 
programiranja, oboje pa poteka tako, da se 
učenci naučijo tudi operiranja z računalnikom in 
dodatno opremo. 

V najbližji prihodnosti (še letos) bomo raču
nalništvo vključevali tudi v druge dejavnosti 
učencev. Za vodenje športnih tekmovanj — 
spremljanje rezultatov, rangiranje itd., imamo 
že prpravljen ustrezen program. Kmalu bomo . 
dobili tudi program z a vodenje šolske pionirske 
hranilnice. Tako bodo učenci, vključeni v te de
javnosti, dejansko uporabljali računalnik v ti
stem smislu, kot ga bodo kasneje na delovnih 
mestih. 

Nekoliko daljša bo pot uvajanja računalnika 
kot učnega sredstva v procesu izobraževanja. 
Tu potrebujemo verificirane programe. |_. |uj. 

Sprejem cicibanov 
v pionirje 

»Včeraj cicibani, jutri (danes) pionirji,« tako se 
je glasila proslava, ki je bila v torek, 27. novem
bra v OŠ Ivana Cankarja v večnamenskem pro
storu. 

Za začetek so cicibani zapeli pesmico, nato 
pa je predsednik P O Janez Mlinar iz 7. razreda 
prebral pionirsko zaobljubo in cicibani so po
navljali z a njim. Učenke 7. razreda so vsakemu 
zavezale rdečo rutko in mu na glavo posadile 
modro kapico z rdečo zvezdo. Še enkrat je pri
šel Janez Mlinar na oder in jim čestital. Nastopili 
so dečki in deklice iz 1. razreda. Navdušili so 
starše in ostale z recitacijami, pesmimi in s ple-

Za prvošolčke je devetindvajseti 
november vedno poseben dogodek. 
Dobijo radeče rutice, modre titovke, 
prave pionirske izkaznice. Svečano 
zaobljubijo. Slika j e iz večnamen
skega prostora OS Ivan Cankar — 
starejše pionirke mlajšim privezujejo 
r u t i c e - M. A. 

som. Gledalci so jih nagradili z močnim aplav
zom. Ko pa so končali, so odhiteli z odra in se 
pridružili ostalim pionirjem. Na vrsti je bila pogo
stitev. Zopet so se izkazale učenke višjih razre
dov, ki so tekale sem in tja, nosile krožnike, 
pomagale tovarišici. Kuharičevi in kuharicam v 
kuhinji. Vsak pionirček je dobil košček tortice, sok 
in mandarino. Vsem so se zasvetile oči, ko so 
zagledali tortico, verjetno pa so bili le preveč ra
zburjeni zaradi pomembnega dogodka, saj 
vsega niso mogli pojesti. 

Pionirčki so bili ta dan zelo srečni. Dobili so 
tudi izkaznico, s katero se lahko ponosno poh
valijo in s katero prevzemajo prve pomembne 
dolžnosti. 

Mateja Lampe, 8. r 
Dopis, krožek OŠ IC Vrhnika 

Republika 
je praznovala 

V vsakoletno enoličnost borovniških priredi
tev je zapiha! svež veter. Temu je bil priča, kdor 
si je imel priložnost ogledati »RECITAL P O E 
ZIJE V IGRI O B 29. N O V E M B R U - D N E V U 
R E P U B L I K E IN S P R E J E M U PRVOŠOLCEV V 
PIONIRJE«. 

Organizator Alojz Svete, ki si je prireditev za
mislil in jo v imenu KK S Z D L Borovnica postavil 
na oder, je, ob pomoči sedemnajstih mladincev, 
gledalce popeljal skozi »nenasitna usta ofenziv 
v tlakovana in s plastičnimi odpadki posejana 
mesta«. 

Nastopajoči so tekste interpretirali na domi
selno postavljeni sceni. Temno ozdje, katerega 
parajo ozki snopi rdeče svetlobe, pričara na za 
četku predstave, ob stopnjujočih zvokih kla
sične glasbe, tesnobno ozračje vojnega obdob
ja: streljanje, žrtve, groza, iz katere se končno 
rodi S V O B O D A . 

Dekleta.v belih oblačilih z izurjenimhplesnimi 
gibi simbolizirajo njen prihod. 

Scena se v drugem delu spremeni. Temo 
zamenja svetloba, bojno polje pa igrišče. 

Mladi se igrajo in razmišljajo: svoboda ima 
svoje meje, vse ima svoje meje! 

Boji so se končali in vendar ostajajo! 
So del nas, zato so z nami do zadnjega diha. 
V tem je sporočilo recitala tistim, ki so ga pri

pravljeni sprejeti. 
SLAVI PETKOVŠEK 

Borovniški pionirji 
planinci 

»Tako iščemo lepoto, zdaj v slušnem, zdaj v 
vidnem svetu in dva glavna čuta nam sporočata, 
kaj se krog nas dogaja, kar že naslednji hip tudi 
doživljamo. Tudi hrepenenje po takih doživetjih 
je vzrok za hojo v gore. Hkrati z dejavnostjo, ki 
sega v razponu od preprostega do skrajnih te
žavnosti v težkih stenah je to najmočnejši mik, 
katerega moč ne bo nikoli usahnila« 

P Z S se je že pred leti odločila za organizirano 
vzgajanje mladih planincev. Akciji C IC IBAN in 
P IONIR-PLANINEC naj bi v otrocih oblikovali 
zdrav odnos do narave in njenih dobrin ter jim 
pomagali pri oblikovanju lastnih osebnosti. 

Leta 1980 se je za delo s pionirji odločilo tudi 
PD Borovnica. Začela so se srečanja, na katerih 
so poslušali predavanja o osnovnih temah pla
ninstva, si ogledali diapozitive s planinsko te
matiko, se zabavali ob družabnih igrah, ipd. 

Po prvem zanosu je sledil krajši premor, ki se 
je končal v šolskem letu 1982—83. Tedaj se je 
prijavilo preko sedemdeset učencev, od katerih 
je večina vztrajala le malo časa, obdržali pa so 
se najbolj vneti, ki že začenjajo čutiti po planin
sko. 

Ponovno se sestajajo ob petkih, program so 
popestrili s praktičnimi vajami uporabe planin
ske opreme, za svoje dosedanje delo pa so ob 
dnevu republike prejeli bronaste znake in priz
nanja pionirja — planinca. 

Pomeni la naj bi jim nagrado za dosedanje 
delo m vzpodbudo, da bodo imeli skupne petke 
še rajši. 

SLAVI PETKOVŠEK 

Tako pa še ne 
Mladinska" organizacija je hotela pripraviti 

»samoupravni dan« — to pomeni, da bi učenci 
za en dan zamenjali vse delavce na šoli. Med 
pripravami z a ta dan se je izkazalo, da bi bilo to 
za prvič prenaporno, zato so osmošolci upošte
vali nasvet delavcev šole in se odločili, da bodo 
za poskus »nadomeščali« vsakega učitelja 
sarno po eno uro. To zamisel so izpeljali v petek, 
7. decembra. 
POTEK DELA 

V 5.a razredu smo imeli dve zamenjavi, za 
angleščino in likovni pouk. Uri sta bili zelo ra
zlični, kot sta bila različna »učitelja«; eden 
sproščen in prepričan vase, drugi z veliko 
tremo, ki se je je otresel šele pri praktičnem delu 
z nami. 

Tudi v 6. a razredu smo imeli dva »nova učite
lja«, z a matematiko in slovenščino. Zlasti z ma-
tematikarico so bili zelo zadovoljni. Uro je tako 
spretno vodila, da je kar prehitro minilo. 

V 6. B razredu so osmošolci tudi učili dve uri, 
biologijo in angleščino. Ura angleščine je pote
kala zelo v redu, učenka se je obnašala kot 
prava učiteljica. Spraševala nas je ob slikah, kar 
narf, je bilo še posebno všeč. Pri biologiji pa je 
nastopilo nekaj težav s časom. »Novi učitelj« 
nam je prehitro vse povedal in potem ni vedel, 
kako naprej. No, vmes je posegel pravi učitelj in 
ura se je srečno končala. 
OCENA DELA 

Po pouku so imeli vsi osmošolci in predstav
niki oddelčnih skupnosti z višje stopnje pogovor 
z učitelji in tov. ravnateljem. »Novi učitelji« so 
povedali svoja občutja, učitelji svoja opažanja in 
mnenja, tov. ravnatelj pa je sestanek sklenil z 
ugotovitvijo, da je »prvi samoupravni dan« uspel 
in da se bomo drugič lotili dela v večjem obsegu. 

MNENJA 
V ponedeljek in torek smo krožkarji nekaj 

učencev in učiteljev povprašali, kaj mislijo o tej 
novosti. 

Učenka 3. razreda: Ko nas je »nova tovariši-
ca« spraševala, je bila prijazna, lepo je pisala na 
tablo. Bilo je lepo. 

Učenec 5. razreda: Vse drugo mi je bilo všeč, 
le to ne, da so »pravi tovariši in tovarišice« sedeli 
v učilnici in poslušali. 
• Učenka 6. razreda: V našem razredu je imela 
»nova tovarišica« preveč trerne, ura je bila kar 
malo dolgočasna. 

Učenka 8. razreda, kije učila matematiko v 6. 
razredu: Učenci so bili pridni, moj nastop so 
vzeli zelo resno. Obdelala sem vse, kar sem 
nameravala. Presenečena pa sem bila, ker se je 
snov zdela učencem zelo lahka, čeprav iz last
nih izkušenj vem, da delajo ulomki kar precej 
težav. Spoznala sem delo učitelja matematike. 
Malo tudi sama razmišljam, da bi se odločila za 
ta poklic. 

Tovarišica 3. razreda: Moja namestnica je 
poučevala matematiko. Bila je stroga in natanč
na. Ni se zadovoljila z vsakim odgovorom. Če 
kdo česa ni razumel, mu je potrpežljivo razloži
la. Na koncu smo bili vsi zadovoljni. 

Tovariš za telesno vzgojo: Z učencem, ki me 
je nadomeščal, nisem bil zadovoljen. Pred na
stopom se z menoj ni posvetoval o poteku dela, 
zato ura ni bila taka. kot bi morala biti. Odpadle 
so ogrevalne in razgibalne vaje, česar učenci 
sicer nimajo radi, a je še kako potrebno. 

Tovarišica za slovenščino: Zdi se mi, da kar 
razumem, zakaj so vam bili »novi učitelji« bolj 
všeč kot pravi. Niso vas spraševali za ocene, 
niso vas kregali, niso vam nalagali še drugih del, 
kar vse je nujno zlo. ki prihaja od pravih učite
ljev. 

VESEL ZAKLJUČEK 

»Samoupravni dan« so osmošolci zaključili 
zelo domiselno — s plesom. Poleg dobre glasbe 
so pripravili še družabne igre in tombolo, za 
oboje so bile nagrade zelo vabljive. Tisti, ki so se 
pri plesu preveč ogreli, so se lahko osvežili z 
malinovcem. drugi, ki radi grizljajo, so si kupili 
kokice. 

Šola je bila ta dan res v rokah nas. mladih. 
Zadnji učenci so jo zapustili nekaj po 20. uri. 

Ob dnevu JLA, 22. decembru, je bila v tehničnem bloku Jjskli 
kasarne Ivan Cankar na skromni svečanosti odkrita spo- Bruz 
minska plošča, ki tehnični delavnici daje ime Mehanična akcij 
delavnica 1. tankovske brigade, ki nadaljuje svetle tradicijejiah, 
vojne mehanične delavnice 1. tankovske brigade NOVJ. V wt( 
prisotnosti predstavnikov družbenopolitičnih organizacij bef>e 
občine Vrhnika, gostov iz Sežane in Dekanov, borcev me 
hanične vojne delavnice, upokojenih starešin in ostalih Izv 

ljudi, ki so delali v tej delavnici ter pripadnikov kolektiva ^ e m 

današnje delavnice, je spominsko ploščo odkril dr. Franc ^ 9 ' 
Hočevar, vojni komisar 1. tankovske brigade NOVJ. , 7 l l c 

M. ARSIĆ F"1« 
tbor ; -ud| | i 

Na svečani proslavi ob dnevu JLA so predstavniki Teri
torialne obrambe, oddelka za ljudsko obrambo in občin
ske konference ZRVS podelili zaslužnim članom pohvale 
in priznanja za krepitev obrambne sposobnosti. Ob tej pri
liki so bili napredovanj v višji čin tudi nekateri mlajši ofi
cirji in oficirji. 

Radu Ogrinu in Francu Gromu pa so vročili Zvezno pla
keto Zveze rezervnih vojaških starešin Jugoslavije. 

Na fotografiji: predstavnik KS Borovnica Franc Levstik 
prejema pohvalo za krepitev SLO in DS v krajevni skupno-
sti. 

»Pohvaliti jih moram« 
»Slišal sem, da na vrhniškem 

Slovenijaavtovem servisu dobro 
in hitro popravijo tudi kmetijsko 
mehanizacijo. In dejal sem si, ko 
mi je »crknil« traktor, zakaj bi ga 
vozil ne vem kam in kako daleč — 
pred leti sem ga peljal celo v 
Drago in sem na popravilo čakal, 
da bi skoraj star ratal. Torej sem 

Ljubljana.celovška 15t 

tozd servis vrhnika jelesvškcva 

Oglasili smo se na servisu, k' 
nam je vodja servisa kmetijske rt 
hanizacije povedal, da se držijo f 
čela, da popravijo čim prej, da jj _ 
hanizacija ne stoji. »Ko je treba o^a^( 

morajo kmetije pač orati, ne pa t e i i t r a t 

ko bi morali že skoraj žeti. P o p r a ^ j 
želimo po načelu: hitro in znajdi j as i 
da je res hitro. Zato jim ni odveč,j>ro< 

delč 
*"<ivn 

Prol 

Željko Lukša, eden od fantov s 

ga dal v popravilo na naš servis. 
Lahko rečem, da so zelo hitri, nji
hove usluge pa na dobrem stro
kovnem nivoju. Pohvaliti jim 
moram,« je hvalil fante s servisa 
Anton Kavčič iz Ligojne, ko se je 
oglasil na uredništvu. 

se nekdo usede v avto in pnp* 
sam rezervne dele, če jih slučaj' 
nimajo na zalogi. Na vsak telefon' 
poziv, pa naj bo še od tako dm 
hitro »vžgo« terensko delavk 
(kombi). So že dobri znanci km«'1 

na Idrijskem, v Cerknici, celo na 1 1 

pavskem. 

S 1. januarjem bo začel servis na Vrhniki opravljati tudi vzdrže
vanje v garancijski dobi za avtomobile: fičo, jugo, 101,126,125 i 0 

polonez 

»Nisem imel rezervnega dela, tudi 
oni ne, pa so mi rekli: počakajte, 
kmalu vam ga prinesemo in popra
vimo. Res je bilo tako in na kmetiji 
sem lahko delal naprej. Prizadevni 
so Franc Nagode, Miro Peršin, 
Janez Nagode,žel jko Lukša in Peter 
Nagode.« 

Na specializaciji v reškem 
pedu je bil Željko Lukša in ni * | 
tega. ko se je na njihovem se< j 
oglasila stranka, da ji popf^ 
motorna jahti. Željko je bil nekaj j 
marini na Krku in popravil je wj 
motor. Torej še nova možno 5 

razširitev uslug tega servisa. 
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IZ DELA IZVRŠNEGA S V E T A 

Obdržati stalež živine 
Družbeni pravobranilec samoupravljanja je v mesecu novem-

fu seznanil izvršni svet z aktivnostmi, ki Jih je izvajal na ob-
l0čju občine Vrhnika pri usklajevanju samoupravnih splošnih 
•rtov OZD z določili zakona o razširjeni reprodukciji in minulem 
'lu (ZRRMD). Iz poročila je bilo razvidno, da iz analize samou-
"vnih splošnih aktov organizacij združenega dela in občine 

rtinika izhaja, da je še veliko organizacij združenega dela, ki 
vojih aktov niso prilagodile ZRRMD oziroma še teče postopek 

i Usklajevanja. Še posebej nezadovoljivo je stanje na področju 
- tužbenih dejavnosti. Takšni rezultati zahtevajo intenzivnejšo 
i Pačijo, in to v prvi vrsti političnih in strokovnih subjektov v obči-
jeftah, pospešitev dela nekaterih splošnih združenj itd. Tem sub-
/ W o m pa mora slediti oziroma vzporedno teči tudi akcija druž-
j tanega pravobranilca samoupravljanja. 

je bilo razvidno, da so bili pridelki 

i . 
Izvršni svet je glede na po-

i -^mbnost problematike med 
5-^gim sprejel tudi sklep, da po

bilo družbenega pravobranilca 
i Barnoupravljanja obravnava 

*bor združenega dela, prej pa 
'Udi komisija za družbeni nadzor 
^komisijaza izvajanje in sprem
anje zakona o združenem delu 

občini Vrhnika. 
Izvršni svet je obravnaval tudi 
ločilo o spravilu pridelkov in 
tonski setvi 1984, iz katerega 

zaradi neugodnih vremenskih 
razmer preko celo leto pa tudi v 
času zorenja in spravila pridel
kov letine 1984 slabši od priča
kovanih, tako kakovostno kot 
tudi količinsko. Vsa silazna ko
ruza na 370ha je bila posprav
ljena, tečejo še zadnja dela pri 
spravilu koruze za zrnje na 
160 ha, zaradi močne fitoftore 
oz. gnitja pa je slabši tudi pride
lek krompirja. Zaradi slabših pri
delkov letine 1984 predvidevajo 

: 

Končan prvi tečaj 
nege bolnika 

Že vrsto let čutimo potrebo osnovnega znanja s področja nege 
bolnika na domu, ki bi zadovoljila najširše kroge ljudi. Prizadeva
nja Občinske organizacije Rdečega križa Vrhnika pri uresničeva
nju svojega programa med drugim tudi izvajanje tečajev nege 
bolnika in poškodovanca na domu je obrodila prve sadove. Na 
Vrhniki je bil namreč izpeljan prvi tovrstni tečaj, kije trajal 18 ur in 
ga je zelo uspešno vodila tovarišica ARMANDA ŠERJAK. Zado
voljstvo vseh tečajnic ter redna udeležba Je dokaz, da je iudi uspel. 

Naj povemo, da tečaj ni namenjen le tistim, ki imajo bolnika doma. 
Znanje je potrebno vsakemu občanu, saj se s podaljšanjem življenjske 
dobe vedno bolj porajajo v družini potrebe po znanju te pomembne 
zdravstvene panoge. 

Tečaj bo v kratkem izveden tudi v Bevkah in Borovnici, vabimo pa k 
sodelovanju tudi krajane ostalih krajevnih skupnosti, saj tečaj daje 
znanje, ki je življenjsko, razumljivo in uporabno. 

Prijave zbiramo na Občinski organizaciji RK na Vrhniki, Na Klisu 
C - 1 , lahko tudi po telefonu št. 752-105. V primeru zadostnega števila 
prijav, bomo tečaj ponovili tudi na Vrhniki. M A R J A N A G O D E 

3 Invalidi dobro 
organizirani 

11 _ 
o£ d e i a v " o s t i Društva invalidov Vrhnika v prvem polletju je bilo v 

^ašem časopisu že podano poročilo v eni prejšnjih številk. V času od ta-
<rat se je zvrstilo še nekaj dejavnosti na športnem področju v Notranjski 

' jegiji, kjer so naši člani še naprej želi lepe uspehe. V Jesensko-zimskem 
»asu pa si je društvo zadalo nalogo izpeljave socialno- rehabilitacijskega 

« programa. Izvršni odbor društva invalidov Vrhnika si je takoj na začetku 
delovanja zadal nalogo, da bo delovanje društva poleg športno-rekrea-
•tivne ter kulturno-izletniške usmerjeno, tudi v razreševanje socialnih 
Problemov ter skrbi za ohranjevanje zdravja. 

p r v o leto obstoja društva ta dejav
nost nikakor ni mogla zaživeti. Ra -

!»*logi so bj|j j a s n j F j n a n c n e težave 
;®r nepoznavanje in nezaupanje 
članstva. Zadnja letna skupščina je 

na tem področju naredila prelo
mnico Potrebni so bili odkriti pogo

st ?r' in storjeni prvi koraki na področju 
*° n ranjevanja zdravja. Izvršni odbor 

IT vdelal kriterij, kako in kdo od čla
nov društva je upravičen pomoči oži-
°rna soudeležbe pri klimatskem ali 

*t °Pliškem zdravljenju. Kriterij pogoj 
1 a , 0 je vsekakor socialno ter zdrav-

, 'veno stanje in pa zdravniško mne-
Je. Danes lahko povemo, da smo s 
"•procentnim regresiranjem orno-

»°čili zdravljenje devetim članom 
^ e g a društva. 

ker pa je del zdravja tudi naša 
J ? n r a n a , je izvršni odbor sprejel 
S * * P o dodelitvi ozimnice desetim 
^ i a l n o najbolj ogroženim invali-

in jih tudi izbral po temeljitem 
M e 9 l e d u obstoječe kartoteke. Z 

njimi je bil opravljen razgovor in ne
malo kdo je bil ob tej pozornosti ga
njen. Za vsakega posameznika je 
bila nabavljena ozimnica v višini 
3 000,00 di n. S tem pa delo društva v 
letošnjem letu še ni končano. V pro
gramu so še prednovoletni obiski 
težjih invalidov s skromnimi obdari
tvami ter toplo besedo. 

Vse našteto pa je bilo lahko izpe
ljano le z vztrajnim delom in dobro 
voljo Izvršnega odbora društva ter fi
nančno podporo, katero so nam nu
dili Zveza društev invalidov Sloveni
je, Občinski svet zveze sindikatov 
Vrhnika, T O Z D Usnjarna Vrhnika, 
Avtomontaža T O Z D Kovinarska 
Vrhnika ter LIKO Vrhnika. 

Izvršni odbor Društva invalidov 
Vrhnika se v imenu vseh svojih čla
nov zahvaljuje vsem, ki so našo ak
cijo podprli in želi vsem občanom 
SREČNO 1985 

M. N 

Izvrjilni odbor 
TVD Partizan Borovnica 

o b j a v l j a 
Prosta dela in naloge 

'• Upravitelja smučarske vlečnice v Zabočevem 
' '»goji: poznavanje delovanja električnih strojev in vestnost pri delu. 

Delo na osnovi pogodbe bo dobro nagrajeno. 

^ Vzdrževalea 
°goj i : K V izobrazba ustrezne smeri ž dveletnimi izkušnjami na po

dobnih delih. 

£ Cistilke 
"goj i : dokončana osnovna Šola in ustrezne delovne izkušnje 

f ° d točko 2. 
Fflsu. 

in 3. se delo združuje za 4 ure dnevno \ popoldanskem 

rijave z dokazil i o strokovni izobrazbi predložite T V D Partizan. Bo
l n i c a , do 5. januarja 1985. 

organizatorji kmetijske proi
zvodnje delno znižanje prireje 
mesa in mleka glede na leto 
1984, vendar pa ocenjujejo, da 
le-ta ne bo nižja kot v letu 1983. 

Sprejel je poročilo z ugotovi
tvijo, daje bil plan, kljub neugod
nim vremenskim razmeram, rea
liziran, obenem pa je zadolžil or
ganizatorje kmetijske proizvod
nje, da z zagotovitvijo silaže, 
krmil in pivskih tropin obdržijo 
obstoječi stalež živine. 

Izvršni svet je tudi ugotovil, da 
je jesenska setev zaključena in 
da je posejano 65ha pšenice in 
10 ha ječmena, pogodbeno pa je 
bila pšenica posejana na 50ha. 

V mesecu decembru je izvršni 
svet predvsem obravnaval gra
divo za seje zborov, ki so skli
cane v tem mesecu. Veliko po
zornosti je posvetil obravnavi 
cestnoprometne problematike in 
ugotavljal, da se stanje pro
metne varnosti v občini Vrhnika, 
glede na število prometnih ne
sreč, kljub objektivno slabšim 
pogojem, izboljšuje. 

V razpravi je bilo ugotovljeno, 
daje še vrsta nerešenih vprešanj 
na tem področju, ki jih bo po
trebno v prihodnjem obdobju po
stopoma reševati, predvsem pa 
posebno pozornost posvetiti 
preventivni dejavnosti. A. N. 

Obvestilo 
Obveščamo vse komasacijske udeležence in druge občane, da je 

idejna zasnova ureditve zemljišč komasacijskega območja Podlipska 
dolina in Bevke. 
razgrnjena v času od 25. 12. 1984 do 24. 1. 1985 
na krajevno običajen način in sicer: 

— na sedežu KS Mgojna (osnovna šola) za komasacijsko območje 
Podlipska dolina (k.o. Vel ika Ligojna, k.o: Stara Vrhnika in k.o. Blatna 
Brezovica); 

— na sedežu KS Bevke (kulturni dom) za komasacijsko območje 
Bevke - pri Kaminu (k.o. Blatna Brezovica) 

Komasacijski udeleženci in drugi občani, ki imajo na teh območjih 
kakšen na zakon oprt pravni interes, iahko dajo svoje pripombe na raz
grnjeno idejno zasnovo ureditve zemljišč v času razgrnitve. 

Komasacijska komisija 

Vse za gosta 
»Trudimo se, da bi bilo 

vsakemu gostu v Močilniku 
kar najbolj prijetno. Res pa 
je, da je ob plesu težko nu
diti dobre gostinske uslu
ge, take usluge, ki jih tudi 
mi gostinci, ki delamo v go
stišču želimo nuditi, da bi 
bili gostje čimbolj zado
voljni,« meni Niko Čavčič, 
vodja gostišča. 

Pred osmimi leti, ko je bilo 
zgrajeno to gostišče je bil 
»program« drugačen kot je 
zdaj. »Odločili smo se, da 
spremenimo gostinsko po
nudbo, da razširimo naš pro
gram. Tako imamo zdaj vsak 
petek in soboto zvečer dobro 
glasbo. Ob nedeljah nudimo 
gostom nedeljska kosila. Ob 
vseh praznikih se potrudimo, 
da gostom nudimo še kaj več 
kot »običajno«.« 

Tako so letos »praznovali« 
pet-letnico prekmurske kuhi
nje, ki je plod dobrega sode
lovanja s Turistično poslovno 
skupnostjo Ljubljana in s ho
telom Diana iz Murske Sobo
te. Zanimanje za tovrstno po
nudbo je vsako leto večje. 
Zdaj se pripravljajo na novo
letno praznovanje, že ja

nuarja pa bo v Močilniku spet 
»Morska kuhinja«. V gosteh 
bosta Delamaris in gostinska 
šola iz Izole. 

Pa še eno novost priprav
ljajo v Močilniku. »Mladi pra-

Niko Čavčič: V Močilniku 
bomo še razširili našo po
nudbo 

vijo, da na Vrhniki ni dovolj 
zabave za mlade, pa smo se 
odločili, da tudi njim nekaj več 
ponudimo. Računamo, da 
bomo sredi februarja že lahko 
v delu gostišča odprli »disko« 
in upamo, da bodo mladi v 
njem našli dovolj zabave,« 
pravi o načrtih Niko Čevčić. 

S smetmi tudi problemi 
V Komunalnem podjetju Vrhnika se 

zavedamo, da je bilo v letu 1984 precej 
problemov v zvezi z odvažanjem smeti 
v naši občini, zato bi radi na tem mestu 
analizirali in osvetlili probleme, ki na
stajajo pri opravljanju te dejavnosti. 

Za odvoz odpadkov iz gospodinjstev 
uporabljamo dve specialni komunalni vo
zili in kontejnersko vozilo. Na specialnih 
vozilih poleg šoferja delata še po dva po
možna delavca, na kontejnerskem pa 
eden. Poleg tega imamo na smetišču za
poslenega vzdrževalca smetišča in buldo-
žerista, ki ravna odpadke in jih prekriva s 
plastjo jelovine. Za obračun in evidenco pa 
je zadolžena ena delavka. Že pri tej točki 
se srečamo s težavami, to je pridobivanje 
delavcev, ki bi hoteli delati na tem delovnem 
mestu. Delo pomožnih delavcev na vozilih 
je fizično težko, nezdravo in neprijetno in 
po mišljenju večine manjvredno. Kljub viš
jemu osebnemu dohodku za opravljanje 
teh del, (ki pa je še vedno zelo nizek — 
okrog 20.000 din), je zelo težko najti de
lavce. Velika fluktuacija in nekako prisilno 
odrejanje, kdo bo pobiral smeti, je vplivalo 

beni material, vejevje) nezavezane vreč
ke, popoldanski odvozi na smetišče ter 
trmasto 
smeti«. 

vztrajanje »pri nas pa nimamo 

V času novoletnih praznikov se bodo 
smeti pobirale v ponedeljek 31 .12 .1984 
ter četrtek 3. 1. 1985 in petek 4. 1. 1985 
po zgoraj navedenem urniku. 

na nekvalitetno opravljanje uslug. Z me
njavo ekip, načina nagrajevanja po delu in 
stimulacije, s krajšanjem umika pobiranja 
smeti, z disciplinskimi ukrepi, uvedbo 
dnevnih poročil in ažurne kontrole na te
renu smo v enoti uspeli, žal šele novem
bra, doseči redno odvažanje smeti. To 
predvsem občutijo prebivalci kritičnih kra
jevnih skupnosti ih ulic, ki so nas do no
vembra zasipavali s pritožbami. Delavci so 
stimulirani na osnovi mesečnega števila 
pritožb občanov, uvedena je tudi knjiga 
pritožb, kjer se zabeležijo vsi telefonski 
klici, ki zadevajo odvoz smeti. 

Zato na tem mestu prosimo občane, da 
morebitne urgence za neodpeljane smeti, 
kakršnikoli poškodbo na lastnini, ki jo je 
povzročilo specialno vozilo, nedostojno 
obnašanje ali drugo, sporočite v 24 urah 
na tel. številko 751-062 (Todcrovič). Le v 
tem primeru bo mogoče hitro in efektivno 
reševanje nastalega problema. 

Naslednja težava, ki nas ovira pri red
nem odvažanju smeti, je iztrošeno spe
cialno vozilo, ki se najraje sredi pobiranja 
smeti pokvari. Najbolj korenito bi se izgo
nili temu problemu z nakupom novega vo
zila, vendar glede na to. da se je pri odva
žanju smeti v III. trimesečju leta 1984 na
bralo že 5.000.000 din izgube, lahko o tem 
samo pišemo in mislimo, uresničljivo pa ni. 
tako da bo odvoz še vedno občasno moten 
iz tega razloga. Na kontrolnih pregledih, ki 
jih izvajamo, da bi dvignili kvaliteto naših 
uslug, pa opažamo tudi nepravilnosti s 
strani občanov, to je nevzdrževane. po
lomljene kante za smeti, netipske posode, 
(sodi), ki jih pripravite za odvoz, nepri
merna vsebina posod (žareč pepel, grad-

V odloku o odvažanju smeti, ki velja v 
naši občini, je namreč določeno, da mora 
lastnik posodo za smeti vzdrževati. Na 
morebitne mehanske poškodbe posod, ki 
jih povzroči hidravlično praznjenje posod, 
delavci KPV nimamo vpliva, zato taki in 
podobni izgovori ne pridejo v poštev, 
nevzdrževanih posod pa v bodoče ne 
bomo več praznili. S tem, da v posodo od
ložite žareč pepel, lahko povzročite požar 
v vozilu, saj pride v vozilu do mešanja na
jrazličnejših odpadkov; škoda, ki bi v tem 
primeru nastala, pa je zelo velika. Za vse 
vrste odpadkov, ki jih ne smete odlagati pri 
rednem odvozu smeti (gradbeni material, 
večji odpadni kosi), je organiziran 2 krat 
letno brezplačen kosovni odvoz, ki pa je 
kljub obvestilom in objavam premalo 
upoštevan in uporabljen. 

Će že sami odvažate in deponirate 
smeti na deponiji na Tojnicah, potem jih 
odlagajte na čelu deponije, ne pa kar takoj 
ob vhodu na smetišče. Da pospravimo 
smeti, moramo na smetišče poslati bager 
nakladač in kamion, pa še delavce, da po
čistijo za vami. Ob tej priliki vas tudi opo
zarjamo, da deponija pri Mescu v Močil
niku velja samo za gradbeni material. Krši
telje, ki jih bo na delu ujel komunalni inš
pektor, čaka precej visoka kazen. 

V letu 1984 smo vložili pri Temeljnem 
sodišču, enota na Vrhniki, 60 tožb proti 
neplačnikom odvažanja smeti. Večina to
ženih se prihaja že na Komunalno podjetje 
zagovarjat, da resnično nimajo smeti, ker 
večina odpadkov »kure pojedo«, ostalo pa 
skurijo. Pri vsem tem pa lahko najdemo po 
celi občini veliko divjih smetišč. V odloku o 
odvažanju smeti je določeno, da so odva
žanje smeti dolžni plačevati vsi občani, do 
katerih je možen in vplejan odvoz smeti s 
specialnimi komunalnimi vozili. Iz tega ra
zloga je upiranje plačevanja povsem brez 
koristi, ker boste bremenjeni še s stroški 
sodnega postopka. • 

Urnik pobiranja smeti bo ostal, kot 
doslej, 3 dni v tednu. 

Razpored po ulicah pa je naslednji: 

Sušnikova Lošca 
Mrakova Kopališka 

TOREK 
Na Klancu Cankarjevo nabrežje 
Ob potoku Kotnikova cesta 
Dobovičnikova Janezova cesta 
Idrijska Kačurjeva cesta 
Butanjeva Kurirskega odreda 
Grilcev grič Dolomitskega odreda 
Turnovše Brigadirska 
Partizanski klanec Cesta na polju 
Dragomer Sternevova 
Dragomerska Stranska 
Ob gozdu Pionirska 
Pot na Poljane Jagrova 
Rožna pot Lukovica 
Vrtna pot Ljubljanska 
Prečna pot Vrhniška 
Mirna pot Pod gradom 
Kratka pot Na pobočju 
Ob snežaku Part izanska cesta 
Lepa pot Dolina 
Pot z a stran Pot na Tičnico 

Stara cesta V Jami 
Pod Lovrencem Dragomer 
Na vasi Na grivi 

V loki 
Laze 
Dragomerska 
Log 
Molska 
Cesta pod strmeo 
Ces ta dol. odreda 
Pot na ferjanko 
Cesta O F 
Pionirska cesta 
Loška cesta 
Vrhovčeva cesta 

SREDA 
Dol Log vas 
Pako Rimska cesta 
Laze Cesta v Lipovce 
Breg Cesta v Hrastje 
Miklavčeva Cesta ob potoku 
Ramovševa Jordanov kot 
Zalarjeva Cesta na Mele 
Cesta na grič Hercegovska 
Rimska cesta Cesta 8 maja 
Paplerjeva Rimska cesta 
Trg Ces ta borcev 
Mikuževa Lesno brdo 
Gradišnikova Drenov grič 
Pod goro Sinja gorica 
Cerkova Verd 

PONEDELJEK 

vozilo A 
Kolodvorska 
Sivkina 
Jelovškova 
Delavsko naselje 
Podčelo 
Stara Vrhnika 
Robova 
Partizanski tabor 
Stara cesta 
Mali klanec 
Klis pri Pošti 
Petkovškova 
Bloki A, B, J L A 
Ulica 6. maja — bloki 
Cesta gradenj 

vozilo B 
Ljubljanska 
Opekarska 
Tržaška — obe strani 
Kl is(Mercator, Droga) 
Cesta gradenj — levo 
Na Klisu — bloki 
Voljčeva 
Ulica 6. maja — bloki 
Kurirska 
Tržaška 
Hrib 
Gradišče 
Usnjarska 
Mirke 
Pot v Močilnik 

Demšarjeva 
Ljubljanska 
Mejačeva 
Obrtniška 
Pot v Jele 
Pot na Malence 
Švigljeva 
Ulica bratov Debevc 
Ulica bratov Mivšek 
Bistra 
Verd do križišča 

Odstopanja od urnika bodo le v primeru 
celodnevnih močnih padavin in večje ok
vare na vozilu. 

V tem primeru se bodo smeti odvažale 
dan kasneje. 

Prizadevamo si, da boste v bodoče bolj 
zadovoljni z našimi uslugami in upamo, da 
nam bo to z vašo pomočjo tudi uspelo. 


